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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
VERKSTÄLLANDE UTSKOTTET 

 
PROTOKOLL NR 4, 2004-2005 

 
 
 
 
Tid: 2004- 10- 23--24     
Plats: Halmstad  
Deltagare: Håkan Johansson GRO, Finn L Bangsgaard IPGRO, Annette 

Eiserman-Wikström Controller och Lennart Löf vGRO. 
 
 
§ 35 Mötets öppnande  
  

GRO Håkan Johansson hälsade välkomna till det fjärde VU-mötet.  
 
§ 36 Fastställande av ärendelista 
 
 Ärendelistan fastställdes.  

VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 37 Uppföljning av utestående Ärenden 
 

- Telefonväxeln: Jan Demuth skall tala med Telia på tisdag 
26/10 om funktionen, han återkommer med rapport. 

- Finn L. Bangsgaard och Annette Eiserman-Wikström skall ta 
fram en pärm innehållande en sammanställning av gällande 
rutiner inkl resepolicy 

- En rutinpärm för GRO skall sammanställas. Uppdraget faller 
på VGRO Lennart Löf 

 
§ 38 Projekt minibuss. 
  

Skrivelse från 101-S angående Projekt Minibuss. DG Åke Lind 
101-S handlägger/utreder ärendet vidare. 

Bilaga 47 a-h 
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§ 39 Normalstadgan § 28 
 

VU´s uppfattning idag är att § 28 skall strykas.  Frågan kräver 
dock ytterligare utredning och tas upp på nästa VU-mötet. 

Bilaga 48 
 

 
§ 40 Organisation 
 
 Diskuteraes den framtida IT-funktionen och kontoret: 
 

VU´s uppfattning är att funktionärerna i IT-gruppen är en 
specialistfunktion och skall inte väljas utan skall utses efter 
kompetens. 
VU föreslår GR besluta att IT-specialister utses av GR och inte 
tillsättes genom val 
 
Ansvaret för hemsidan och medlemsregistret skall ligga på 
kontoret.  
 
GRO Håkan Johansson och VGRO Lennart Löf rapporterade från 
fräff med Siv Edwards ang suppliesförsäljningen. 
VU föreslår GR att en ersättare för Siv Edvards skall 
utannonseras som Säljare av Lionarticklar. Utformning av 
annonsen sköts av VGRO Lennart Löf. 
 
Arkiveringssystemet måste påskyndas. IPGRO Finn L. 
Bangsgaard tar upp arkiveringssystem med Cynthia Lo. 
Justering av arbetsfördelningen inom VU har skett. VGRO 
Lennart Löf har tagit på sig ansvaret som kontaktperson för FUU. 
 

 
§ 41 Skrivelse från riksvalnämnden 
 
 Rättelser: Lennart Wester och Björn Palmer är valda på 1 år. 

Ledamot i humanitära kommittén är Rolf Pousard Vallentuna, Jan 
Seebass, Åhus samt Lennart Arnlund Arnäsvall. 
VU föreslår GR att ge riksvalnämnden i uppdrag att se över vilka 
expertfunktioner som skall väljas eller som skall utses. 

Bilaga 36 d-f 
 
§ 42 Årsredovisningen Stiftelsen Lions Forskningsfond 
 
 Rapporten redovisades och godkänndes för presentetion till GR. 
 

VU beslutade att videon från Demensförbundet skall visas vid 
GR-mötet i februari 2005. 

Bilaga 37 
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§ 43 Ekonomi 
 

Annette Eiserman-Wikström redovisade ett preliminärt bokslut för 
2003-2004. Ej reviderat bokslut skall presenteras för GR. 
Budgetuppföljning t.o.m. 18/10 –04 för 2004-2005 presenterades. 
En uppdaterad budgetuppföljning inkl. prognos skall presenteras 
till GR. 
Konstaterades att Humankommittén har övergripande ansvaret 
för hjälpprojekten både ekonomiskt och genomförande. 

 
 
§ 44 Etikregler 
  

Vid EF i Rom deltog GRO Håkan Johansson i etikseminarium 
som var mycket givande. Beslutades att försöka få hem PP-
presentationen för att förmedla tankarna till GR. 

 
§ 45 NSR-AU 
 

VU accepterar styrdokumentet och nuvarande system med ett AU 
innehållande 5 personer (en från Varje land) mm Eftersom de 
andra länderna vill prova ett AU på 5 personer i flera år. 

 VU föreslår att GR gör en utvärdering av NSR-mötet  2005. 
 

GRO Håkan Johansson tar upp Kjell Jonssons pkt 4, i hans 
skrivelse, med CC-gruppen. 

Bilaga 49 
GRO Håkan Johansson tar upp med CC-gruppen om placering 
av NSR-möten. 
Förslaget till annons, för NSR i Sverige, godkändes. 

     Bilaga 50 
§ 46 Framtidskommittén 
 

GRO och VGRO hade ett planeringsmöte med Ordf. för FUU den 
20 oktober 2004. Rapport från Lennart Wester från mötet 
godkändes. 

Bilaga 38 
Statusrapport gällande den planerade varumärkeskampanjen 
godkändes för vidare rapport till GR. 

Bilaga 51 
 Till FUU kommer IPDG Bengt Grönvall att adjungeras. 
 
§ 47 Humankommittén 
 
 Redovisades Humankommitténs rapport. 

Bilaga 39 
Diskuterades beteckningen projekttid. VU är av den uppfattningen 
att insamlingsfasen (normalt 1 år) ej nödvändigtvis är det samma 
som genomförande fasen. 
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VU föreslår att Humankommittén tar fram instruktion för hur ett 
projekt påbörjas genomförs och avslutas samt eventuell 
efterföljande kontroll och uppföljning. 
Diskuterades rapport angående projektet Änglagård i 
Novozybkovs den godkändes för vidare rapport till GR.  
Den beslutade insamlingsaktiviteten är en avslutad MD aktivitet. 
Eventuell fortsatt insamlingsaktivitet är en klubbaktivitet 
/distriktsaktivitet.  

Bilaga 52 
Sight First och planer för fas 2.  Skrivelsen hänskjuts till 
humankommittén. 

Bilaga 53 a-c 
 
 
§ 48 Katastrofberedskapen 
  

Avtal är tecknat med SRV. Förutsättningar för medföljande Lions 
skall utredas vidare 

Bilaga  45 
VU föreslår GR 
Att genomföra klubbaktivitet enligt bilaga 45 
Att fastställa rutiner enligt bilaga 45 
Att köp av tält utan tillbehör för klubbarnas egen verksamhet sker 
till självkostnadspris plus moms och frakt. 

 
 
§ 49 Rapport från YE-verksamheten 
 
 Rapporten godkändes och skall presenteras för GR.  

Bilaga 40 
 Upphandlingen av ungdomsresor hänskjuts till YE-kommittén 
 
§ 50 IT-Gruppen 
  

Rapporten godkändes. Beträffande utbildningsplanen så anser 
VU att MD bekostar utbildningen av distriktens IT-ansvariga. 
VU föreslår GR att besluta att utveckla ett nytt medlemsregister  
enligt förslag. vi påbörjar utveckling av ett nytt medlemsregister. 
VU noterar att Sune Karlsson utreder möjligheten att  projekt-
anställa en systemvetare på lönebidragsanställning i 6 månader 
med ev. löneförstärkning 

Bilaga 42 
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§ 51 PR-info 
 
 Rapporten godkändes och skall presenteras för GR. 

Bilaga 43 
 

Rapport angående handboken godkändes. VU anser att det inte 
finns behov av ett redaktionsråd, dock föreslår VU GR att besluta 
om en arbetsgrupp för framtagande av handboken 2005-2006. 

Bilaga 44 
 
§ 52 Utredning Convention/ RM vartannat år 
  
 Delrapporten  godkändes och lades till handlingarna. 

Bilaga 54 
§ 53 Utredning om rikslotteri 
  

VU beslutar att återemittera utredningen till gruppen för att göra 
en noggrannare analys enligt pkt 3 i rapporten. Vad gäller 
ändamålet bör gruppen kontakta humankommittén. 

Bilaga 55 
 
 
§ 54 Internationell fototävling om miljö 
 
 VU beslutar att annonsera om denna fototävling i The Lion.  

Varje distrikt utser ett vinnande förslag från resp. distrikt och GRO 
Håkan Johansson utser sedan Sveriges vinnande bidrag. 

Bilaga 56 
 
§ 55 CC-möte den 30 okt –04 i Köpenhamn 
 

Dagordningen diskuterade. GRO Håkan Johansson åker till 
mötet. 

 
§ 56 GR-mötet i Åhus 
 

VU beslutade att GRO Håkan Johansson och IPGRO Finn L 
Bangsgaard får mandat att fixa ärendeslistan och utskick till mötet 
i Åhus. 

 
§ 57 GR-mötet 25-27/2 2005 
 

Inkommen offert godkändes. Plats föreslås Hotell Södra Bergen i 
Sundsvall.  
VU föreslår GR att anta denna offert. 

Bilaga 57 
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§ 58 Övriga frågor 
 

Riksmöten:  VU beslutade att kalla RM-generalen för RM 2005 i 
Halmstad Bengt Hultén, för att rapportera om planeringsarbetet. 
Då det finns några olika förslag till nytt hotellbokningssystem att 
användas av kommande RM-arrangörer, hänskjuts frågan till IT-
gruppen för utredning. 
 
Narkotikakommittén: Skrivelse från ordf. Sven Börjesson 
diskuterades. Beslutades att VGRO Lennart Löf håller en fortsatt 
dialog med narkotikakommittén. 

Bilaga 58 
 
§ 59 Nästa möte 
 

Nästa VU-möte blir den 3-5 december 2004 på kontoret i 
Bromma. 

 
 
§ 60 Avslutning 

 
GRO Håkan Johansson tackade för ett givande möte. 

 
Gävle 20 september 2004 
 
 
----------------------------  
Lennart  Löf                                 
Sekr.                                                            
 
Justeras: 
 
 
---------------------------                              --------------------------------- 
Finn L Bangsgaard               Håkan Johansson 
IPGRO          GRO 

 
 
----------------------------- 
Annette Eiserman-Wikström 

 EC 
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ARRANGERA NSR-MÖTET 2008 
 


I januari 2008 är det Sveriges tur att arrangera Nordiska Samarbetsrådets möte. Den 
eller De klubb/ar som är intresserad att stå som arrangör för detta möte skall anmäla 
sitt intresse till Lions kontor i Bromma senast den 30 april 2005  
 
Fakta: Mötet startar fredag lunch och avslutas med bankett på lördag kväll. 
Deltagarna kommer från Danmark, Estland, Finland, Island, Norge och Sverige. 
Totalt deltar ca 150 deltagare med partner.  
Arrangören får ta ut en deltagaravgift på 350:-/deltagare 
Luncher fredag och lördag, förmiddags och eftermiddagskaffe skall finnas, Ett 
välkomstparty arrangeras fredag kväll. Bankett arrangeras lördag kväll. 
En stor möteslokal som tar ca 300 personer och 4-5 möteslokaler för ca 30 st. 
Partnerna skall erbjudas ett partnerprogram under lördagen. 
 
Intresseanmälan skall innehålla följande: 
Lokaler: storlek och antalet sittande.  Priser på logi, förtäringar, lokaler och 
partnerprogram.  
Kort redogörelse av de allmänna kommunikationerna till Er ort. 
Arrangerande klubb/ar och hur stor arrangörsstaben är. 
Frågor besvaras av IPGRO Finn L Bangsgaard, GRO Håkan Johansson och VGRO 
Lennart Löf. 
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Statusrapport gällande planerad varumärkeskampanj 2005/2006.  
 
Bakgrund 
Enligt RM-beslutet i Gävle (Förslag 3) skall under innevarande år genomföras en intern 
utbildnings/informationskampanj riktad till våra medlemmar. Utbildningsdelen baseras på 
”Stegen” och informationsdelen skall öka klubbarna vilja och beredskap att ta emot nya 
medlemmar samt ge tips hur man får tag på och informerar potentiella nya medlemmar. 
 
För den interna kampanjen skall också tas fram en ”Fråga/Svar”-broschyr som ger svar på de 
vanligaste frågorna Lions kan få från allmänheten om vår verksamhet. 
 
Ansvaret för genomförandet av den interna kampanjen vilar på Framtidskommittén med stöd 
av tidningen The Lion samt MD’s hemsida. En mycket viktig del av denna kampanj är att nå 
ut till samtliga ZO och i förekommande fall BZO. 
 
Skälet till uppdelning på en intern och en extern kampanj är att höja beredskapen hos våra 
medlemmar att kunna berätta om vår verksamhet när väl den externa kampanjen ökar 
medvetenheten om och nyfikenheten på Lions från allmänheten. ”- Det värsta som kan hända 
när man lagt pengar på reklam är att man inte kan leverera när efterfrågan kommer”. 
 
Extern kampanj 
Syfte 
Att hos en specificerad målgrupp öka kunskapen om Lions och vad Lions står för och 
därigenom i förlängningen få fler medlemmar till Lions. Kort sagt: Visa vad Lions uträttar.  
 
Målgrupp: 
Män och kvinnor, 40+, som är intresserade av föreningsverksamhet och som ger mer än 1000 
kr per år till välgörande ändamål. Enligt mätningen Orvesto Konsument 2003:3 ger närmare 
en miljon personer (53% kvinnor) i Sverige mer än 1 000 kr per år till välgörande ändamål. 
Av dessa är en tredjedel (ca. 300 000) intresserade av föreningsverksamhet.   
  
Kreativ utformning 
Annonsen planeras att byggas upp med humor och självdistans i illustrationer samt en 
informationsrik textdel. 
   
En av Sveriges mest framgångrika reklambyråer (åkestam.holst) har utan kostnad för Lions 
tagit fram ett antal skisser på den kreativa utformningen.  
 
Mediaval 
En av Sveriges mest erfarna mediakonsulter (C.G. Lindgren hos MBP Outcom AB) har helt 
gratis för Lions genomfört ett antal datakörningar (bl.a. Orvesto Konsument) för att få fram 
den mest kostnadseffektiva annonseringen. Han har dessutom förklarat sig villig att 
kostnadsfritt ytterligare finslipa mediaplanen med hänsyn till målgrupp, täckning och 
frekvens. 
 
Finansiering 
För att uppnå nödvändig nationell räckvidd och frekvens krävs en annonseringsbudget om 
brutto ca. 2 MSEK per år. 
 
 







Bilaga 51 


Vi räknar med att kunna förhandla oss till en avsevärd rabatt hos media med hjälp av vår 
ställning som ideell organisation.  Vidare räknar vi med att fullt ut kunna utnyttja möjligheten 
att få matchande PR-bidrag från Lions Clubs International, vilket innebär att LCI betalar 50% 
av kostnaden för den externa kampanjen. För genomförande av kampanjen måste RM 2005 
godkänna en extra temporär höjning av medlemsavgiften. Beräkningarna startade vid 100:- / 
medlem / år i tre år. Senaste beräkning tyder på att vi kan uppnå målsättningen med ca. 40:- / 
medlem baserat på 14 500 medlemmar.  
 
Återstår att undersöka möjligheterna att ”sälja” vårt annonseringskoncept till LCI för 
användning i andra länder. Detta kräver dock ingående förhandlingar med såväl innehavaren 
av den ideella upphovsrätten (reklambyrån) och LCI’s PR-division.    
 
Förutsatt att annonseringen genomförs kommer byråns arvode att bli en procentsats (ca. 10%) 
av verklig kostnad för införandena i media. 
 
Stödjande insamlingsaktivitet 
En stor nationell Lion-aktivitet med ett tydligt angivet syfte, som i tid samordnas med 
annonskampanjen, skulle avsevärt höja genomslaget hos allmänheten. Vi har bett 
Humankommittén om förslag till aktivitet. 
 
Tidsplan 
I ursprungsplanen är annonskampanjen avsedd att löpa tre år med två annonseringsperioder 
per år. En utvärdering och effektmätning skall ske efter ett år.    
 
Gävle och Stockholm, 2004-10-11 
 
 
Bruno Ahlqvist   Maud Nordell 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rapport annonskampanj GR nov04 
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Verkställande utskottet tillhanda angående 
 


Änglagård 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov 


2004-10-06 
 


Arbetet bedrivs enligt Projektplan 2003-02-20 
 


Lägesrapport 
 
 


Den vita byggnaden (B) 
• Den vita byggnaden (förlossningskliniken) är nu renoverad. 
• Det invigdes den 11 september 2004 av Novozybkovs borgmästare Ivan Nesterov, 


guvernör Yury Lodkin i Bryansk region och GRO Håkan Johansson. 
• På byggnadens vägg har sjukhusledningen satt upp en skylt av vilken det framgår, att 


bygganden har renoverats med hjälp av Svenska Lions Club.  
• Inne i byggnaden sitter en skylt från Svenska Lions Club med samma meddelande. 
• En svensk besiktningsman har gått igenom byggnaden och konstaterat vissa brister i 


arbetet. Projektledningen har krävt att dessa ska åtgärdas på stadens bekostnad. 
Arbetet pågår.  


• De brister som tidigare har påvisats vad gäller taket, lovade guvernör Lodkin i 
samband med invigningen att bekosta. Så har också skett.  


• Kostnaden för renoveringen slutar på motsvarande ca 1 480 000 kronor, av vilka Lions 
Club i Sverige har betalat ca 1 mkr. Guvernör Lodkins administration har bidragit med 
180 000 kronor och stadens administration med ca 300 000 kronor.  


 
Den röda byggnaden (A) 


• Arbetet med att renovera den röda byggnaden ska nu inledas. En grupp svenska 
specialister - under ledning av Lions Lage Jansson, LC Vallentuna - ska i detta ärende 
samarbeta med en projektgrupp i Novozybkov.  


• Projektet har till sitt förfogande 75 000 dollar från LCIF vilket i skrivande stund 
motsvarar ca 550 000 kronor. Vi anar emellertid en ekonomisk brist på i värsta fall 1 
mkr. Orsaken till det har projektet redovisat i bifogad fil ”om almanackan”. 


• Arbetet kommer att inledas snarast genom att mödravårdscentralen renoveras. Det är 
en avgränsad del av huset och den del som är i sämst skick. Till det arbetet räcker våra 
LCIF-pengar. 


• Vi går vidare med den övriga delen av huset, när vi har finansiering för det.  
 


Planerad finansiering 
Vi avser att finansiera resterade kostnader på följande vis: 
• Vi har under våren 2004 framställt en almanacka för 2005 med hjälp av barnen i 


Novozybkovs konstskola. Försäljningspriset är 100 kronor och tillverkningskostnaden 
40 kronor vilket innebär att 60 kronor per såld almanacka oavkortat går till projektet. 
Det betyder i sin tur, att om alla Lions i Sverige köper sig en almanacka, så får 
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projektet in ca 880 000 kronor. Förhoppningsvis kan en och annan dessutom tänka sig 
att ge bort en almanacka i julklapp.  
Almanackan är ingen hastigt påkommen idé, om nu någon skulle tro det. Att den först 
nu föreläggs VU beror på att en rad olyckliga omständigheter. Främsta skälet är att 
Humankommitténs Rolf Pousard, som stod beredd att introducera den på Riksmötet i 
Gävle, inte fick komma till tals.  


• Vi har dessutom tryckt upp åtta vykort målade av barnen i Novozybkovs konstskola. 
De kostar åtta kronor att trycka upp. Vi säljer dem buntvis för 20 kronor.  


• Under förutsättning att en föreslagen PR-kampanj för Svenska Lions accepteras av 
ledningen, så kommer ett antal konserter med Änglagård som tema att genomföras 
över hela landet i april 2005. Beräknad behållning ca 500 000 kronor. 


• Projektet kommer för säkerhets skull att skriva en motion om ekonomiskt stöd till 
riksmötet 2005. Förhoppningen är att den ska kunna dras tillbaka för att medel redan 
har kommit in.  


 
Projektgruppen 
Projektgruppen har under verksamhetsåret bestått av Monica Antonsson (projektledare) och 
Anders Rönnholm (ekonomiskt ansvarig vice projektledare) – båda från LC Vallentuna. Vi 
har dessutom knutit till oss Bruno Pettersson (LC Norrköping) som sakkunnig och Roger 
Larsson (LC Vallentuna) som transportansvarig.  
 
Projektgruppen har utökats med följande personer: 
Lage Jansson (LC Vallentuna) är besiktningsman till professionen och blir byggansvarig. 
Rolf Pousard (LC Vallentuna) tar tag i utbildningsfrågan och Core 4 
Charles Sundström (LC Hudiksvall) är IRC och överläkare och får medicinskt ansvar i 
projektet.  
 
Med detta begär projektgruppen klartecken från verkställande utskottet om att få fortsätta 
arbetet enligt ovan.  
 
(Detta papper skickas per mail till GRO Håkan Johansson - på hans begäran. Det är därför 
inte formellt  undertecknat.)  
 
 
Monica Antonsson 
Projektledare 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov  
 
Bällstavägen 55B, 186 50  Vallentuna 
Tel 08-511 74 771 
Fax 08-511 72 8 24 
Mobil 070-593 09 57 
monicaantonsson@telia.com 
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September 2004 
 
 
Till alla distriktsguvernörer i Europa, 
 
 
Bästa distriktsguvernör. 
 
 
Ärende: SightFirst och planer för fas 2 i SightFirst penninginsamlingsaktivitet 
 
 
Gratulerar! Vi hopps att du har upplevt en mycket framgångsrik inledning av ditt år som 
distriktsguvernör. Det kommer med all säkerhet att vara det mest givande året som lionmedlemmar – 
ett år du alltid kommer att minnas och vara stolt över. 
 
 
Framgången för vårt program SightFirst bör också vara en källa för dig och alla andra 
lionmedlemmar att känna stolthet. För femton år sedan inledde Lions en extraordinär resa då detta 
program startades. Programmet var, och är, det mest omfattande programmet för att förhindra 
blindhet. Tack vare ett hårt arbete – däribland insamlandet av USD 142,6 miljoner – har vårt 
program SightFirst uppnått det som få trodde av möjligt 1990: att få kontroll över, och i många 
områden utrotat, blindhet som kan förhindras i stor skala. 
 
Under nästan 15 år har mer än USD 160 miljoner i bidrag från SightFirst beviljats till nästan 700 
projekt i 80 länder för att bekämpa blindhet. Den inverkan som dessa projekt har gjort är 
anmärkningsvärd, med uppskattningsvis 20 miljoner människor som har räddats från att bli blinda 
och 4 miljoner människor som har fått sin syn återställd tack vare operationer av grå starr. 
 
 
Trots detta är utmaningen inte över. Den globala befolkningstillväxten, den snabbt ökade 
medelåldern och uppkomsten av nya ögonsjukdomar som till exempel sjukdomar i samband med 
diabetes och förändring av gula fläcken, hotar att mörklägga livet för ytterligare miljoner människor 
om vi inte fortsätter samt utökar våra insatser. 
 
 
Med hänsyn till detta genomförde LCIF under 2003-2004 en förstudie för att gastställa om Lions 
hade möjlighet och var redo för att stödja ytterligare en stor SightFirst penninginsamlingsaktivitet. 
Studien nådde ut till mer än 1 700 lionmedlemmar över hela världen som deltog i personliga 
intervjuer, fokusgrupper och elektroniska enkäter. Det genomgående svaret från dessa 
lionmedlemmar var mycket positivt och en övervägande majoritet höll med om att vi inte kan ge 
upp, utan måste fortsätta och göra allt vad vi kan för att säkerställa att SightFirst fortsätter att vara 
världens störtsa och mest framgångsrika program för att förhindra blindhet. 
 
Som en del av förstudien genomförde LCIF i mars 2004 även ett internationellt symposium där 
LCIF:s förtroenderåd och 25 experter inom området att förhindra blindhet samlades. Experterna 
informerade oss om att antalet blinda kommer att fördubblas inom 20 – 25 år, såvida vi inte (1) 
fortsätter vårt initiativ SightFirst och (2) kar omfattningen för SightFirst för att kunna hantera de 
alarmerande nya utmaningarna inom synområdet, till exempel ögonsjukdomar i samband med 
diabetes, synsvaghet, förändringar av gula fläcken, blindhet bland barn, brytningsfel – vilka är hot 
som inte fanns på vår radar 1990. 
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Vi har aldrig varit en organisation som ger upp det vi har startat och det är med anledning av detta 
som vår styrelse den 9 juli 2004 godkände planeringen av fas 2 i SightFirst 
penninginsamlingsaktivitet, vilken kommer att inledas vid den kommande internationella kongressen 
i Hong Kong. 
 
 
Det är oerhört många detaljer som måste utarbetas, men redan nu bör vi sätta igån att informera 
andra lionmedlemmar om de oerhörda framgångar som SightFirst har hat fram till i dag samt om den 
preliminära tidtabellen för kampanjen. Med ett potentiellt mål om USD 150 miljoner kommer 
kampanjen att kräva stora förberedelser av våra medlemmar, klubbar och distrikt. 
 
 
För att hjälpa di gmed ovanstående bifogas en kortfattad sammanställning över de framgångar 
SightFirst har uppnått och den föreslagna tidtabellen för kampanjens fas 2. Vi vill också uppmuntra 
dig att vid både distrikts- och klubbmöten visa LCIF:s video ”LCIF gör världen bättre”, vilken 
innehåller LCIFs främsta prestationer. Ett exemplar av denna video fanns med i LCIFs CD ROM 
2004-05, vilken distribuerades till dig vid DG Elect-seminariet i Detroit/Windsor. Under de närmaste 
tre till fyra månaderna kommer mera detaljerad information att sändas till dig, allt6eftersom planerna 
fastställs. 
 
 
Vi ber att få tacka dig på förhand för att du delar med dig av dessa viktiga nyheter. Vi ber också att 
få tacka för de viktiga bidrag ni kommer att lämna under detta år och i framtiden, i arbetet att befria 
världen från mörkret och där blindhet som kan behandlas inte längre existerar. 
 
 
 
 
Med vänlig lionhälsning 
 
 
 
Clement F Kusiak   Dr Tae-Sup Lee 
Internationell president   Närmast föregående president 
    Ordförande i LCIF 
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SightFirst fas 2 diskussionspunkter 
 


Höjdpunkter bland SightFirst framgångar sedan 1990 
 


• Återställandet av synen för mer än 4 miljoner blinda personer med grå starr 
• Förhindrandet av synnedsättning för mer än 20 miljoner människor som lider av 


flodblindhet, trakom, grön starr, ögonsjukdomar på grund av diabetes och andra 
ögonsjukdomar. 


• Utförandet av nära 60 miljoner behandlingar mot flodblindhet – vilket resulterat i en stor 
minskning av nya fall av blindhet orsakade av denna förfärliga sjukdom 


• Utvecklandet av bärkraftig ögonvårdsservice genom byggandet av mer än 258 nya 
ögonsjukhus och kliniker och förstärkning av ytterligare 300 genom uppgradering av 
utbildning och utrustning. 


• Utvecklandet av viktig personal, vilket resulterat i att mer än 14 000 personer inom 
området för ögonhälsovård har fått träning tack vare SightFirst 


• Inledandet av världens mest ambitiösa program för att hindra blindhet bland barn – ett 
initiativ som fram till år 2006 kommer att skapa 30 center i 30 länder för ögonvård bland 
barn. 


 
 
Resultat av förstudien för fas  
 
Under förstudien berättade individuella lionmedlemmar bland annat detta för oss… 


• Den uppfattning som återupprepades var: ” Nu när vi har sett vad vi kan uppnå genom att 
arbeta tillsammans måste vi göra mer” 


• Mer än 80% av de tillfrågade ansåg att Lions skall fortsätta att arbeta med SightFirst – att 
bekämpa de främsta orsakerna till blindhet som kan förhindras och behandlas som till 
exempel grå starr, trakom, flodblindhet, glaukom pch ögonsjukdomar på grund av diabetes 


• Två tredjedelar av lionmedlemmarna är villiga att arbeta som frivilliga i en kampanj, samla 
in gåvor och att ge personliga gåvor till kampanjen 


• Överväldigande 80% av lionmedlemmarna tror att hans/hennes klubb kommer att stödja och 
delta i kampanjen 


• Nästan 70% av de tillfrågade anser att en kampanj kan inledas 2005-06 
 
 
Preliminär tidtabell för penninginsamlingsaktivitet fas 2 


• 2004-05: Planering och organisering av kampanjens samlade struktur, inklusive rekrytering 
av frivilliga ledare på internationell och på nationell nivå. Kampanjen inleds vid den 
internationella kongressen i Hong Kong 


• 2005-06: Utbildning och förberedelser fokuserade på distrikts- och klubbnivå. 
Penninginsamling kommer att begränsas till inledande gåvor och hur ”modellklubbar” 
genomför sina penninginsamlingsaktiviteter. Erkänsla till inledande gåvor och till 
modellklubbar vid den internationella kongressen i New Orleans. 


• 2006-07: Större penninginsamlingsaktiviteter inleds på distrikts- och klubbnivå över hela 
världen 


• 2007-08: Avslutning av större penninginsamlingsaktiviteter och firande av framgångar vid 
den internationella kongressen i Bangkok 


 
Notera. Ovanstående tidtabell är preliminär och en slutlig plan kommer troligen att bekräftas vid den 
internationella styrelsens möte i oktober. 
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Utredning om Riksmöte och Convention vartannat år 
 
1. Bakgrund 


LC Karlskrona/Jarramas föreslog i sin motion till Riksmötet 2004 
"att Riksmötet verkar för att guvernörsrådet ges i uppdrag att utreda formerna för att 
Lions Riksmöten och årliga Convention hålls vartannat år i framtiden och att starten för 
detta skall ske så snart som möjligt". 
GR föreslog RM att bifalla motionen och att uppdra åt GR att utse en arbetsgrupp som 
redovisar resultatet vid RM i Halmstad. 
 
Inför RM yttrade sig GR enligt följande: 
"En utredning om vilka konsekvenser det skulle medföra för Lions organisation om 
Riksmöte och Convention läggs vartannat år måste göras innan förslag till 
stadgeändring kan läggas. Utredningen bör redovisas på Riksmötet i Halmstad".  
 


2. Uppdrag till arbetsgruppen 
= GR:s yttrande inför RM som det framgår av Riksmötestrycket i The Lion, d.v.s. 
"Utred vilka konsekvenser det skulle medföra för Lions organisation om Riksmöte och 
Convention genomförs vartannat år". 
 


3. Arbetsgruppen 
Bengt Grönwall (sammankallande), Frank Smith och Leif Dahlquist.  
Bruno Ahlqvist har delvis deltagit i gruppens arbete. 
 


4. Redovisning av uppdraget 
RM 2004 beslutade att resultatet bör redovisas på RM i Halmstad 2005.   
Enligt GRO skall lägesredovisning ske vid guvernörsrådets möte i Åhus den 12 - 14 
november. Slutredovisning för GR skall ske före 2005-?-? 
 


5. Tilläggsdirektiv 
Att utreda vilka konsekvenserna blir om intentionerna i motion 4 genomförs, innebär att 
även motionerna 5 och 10 till RM 2004 berörs. Dessa motioner tar, utöver förslag om 
RM m.fl. möten vartannat år, även upp frågor om utökade mandattider från ett till två år 
för ett antal tjänstemän inom vår organisation. GR föreslog i sitt yttrande inför RM i 
Gävle att RM skulle avslå motionerna. Detta blev också RM:s beslut.  
GRO har i samband med att utredningsgruppen fått uppdraget avseende motion 4, på 
förslag från gruppen, beslutat att även analysera förslagen i motionerna 5 och 10. 
 
 


6. Arbetsmetodik 
Ett genomförande av förslagen i motionerna innebär genomgripande förändringar i 
Lions Clubs Internationals stadgar och arbetsordning. Dessa kan endast ändras genom 
beslut vid en internationell kongress. All erfarenhet från tidigare så omfattande 


Föredragningsunderlag vid GR möte  
i Åhus den 12 - 14 november 2004 
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förändringar är entydiga. Att efter ett riksmötesbeslut gå direkt till den internationella 
styrelsen med ett sådant förslag skulle inte föra frågan framåt eller ge något positivt 
resultat. En möjlig väg till framgång är i stället att använda sig av möjligheten till 
försöksverksamhet s.k. ”Pilot Programs”, som beslutas av den internationella styrelsen. 
Utredningsgruppen bedömer att försök med tvååriga mandattider för DG i ett eller flera 
multipeldistrikt (= Norden) för att sedan – om resultatet från försöken är positiva – 
arbeta vidare med förändringsarbetet i ett vidare perspektiv, kan vara en framkomlig 
väg. Tvååriga mandattider för bl.a. DG blir nämligen en konsekvens om den 
Internationella kongressen endast genomförs vartannat år. En sådan framställan till den 
internationella styrelsen förutsätter ett riksmötesbeslut i ärendet.  
 
Mot denna bakgrund har utredningsgruppen inledningsvis valt att  
a) studera och konsekvensbeskriva om RM arrangeras vartannat år 
b) d:o vad avser den Internationella kongressen 
c) analysera innebörden av och beskriva konsekvenserna av tvååriga mandattider  
d) dra slutsatser samt lämna förslag till fortsatt handläggning 
 
De ekonomiska beräkningarna och bedömningarna nedan grundar sig på uppgifter från 
MD 101 budget för 2004-2005 och från handboken. Arbetsgruppen understryker att alla 
dessa uppgifter i utredningen måste betraktas som ytterst översiktliga. Dollarkursen har 
satts till 8 SEK. I beräkningarna har arbetsgruppen utgått från att vi totalt i världen är 
1,4 miljoner och i Sverige 14 500 Lions.  
 
 


7. Riksmöten och internationella kongresser vartannat år; konsekvensbeskrivning  
 
7.1 Riksmötet 
Enligt den internationella arbetsordningen (Artikel V, Moment 6) skall varje 
multipeldistrikt hålla ett årsmöte (riksmöte) som avslutas senast 15 dagar före den 
internationella kongressens öppnande. Denna arbetsordning kan endast ändras genom 
beslut vid den Internationella kongressen.  
I stadgarna och arbetsordningen för MD 101 regleras formerna för riksmötets 
genomförande. För ändring av stadgarna och arbetsordningen krävs beslut på RM.  
 
Kostnadsaspekter 
Enligt uppgift från kansliet har MD 101 budgeterat 340 000 kr till de arrangerande 
klubbarna innevarande verksamhetsår. Med RM vartannat år blir den årliga kostnaden då 
170 000 kr. Den årliga besparingen per medlem skulle bli knappt 12 kr.  
(Enligt Bruno Ahlqvist uppgår kostnaden för ett RM till ca 200 000 kronor. Med denna 
uppgift skulle vid RM vartannat år den årliga besparingen uppgå till ca 7 kr/medlem.) 
  
Normalt budgeterar klubbarna ett belopp avsett att minska kostnaden för dem som reser 
till RM och representerar klubben. Arbetsgruppen antar att klubbens bidrag, som årligen 
belastar klubbens AD-kassa, är 1 500 kr. Besparingen skulle således bli 750 kr/år. 
Arbetsgruppen antar också att en genomsnittsklubb har 30 medlemmar, vilket ger 25 kr 
per klubbmedlem. 
 
Sammantaget skulle besparingen vid RM vartannat år uppgå till cirka 37 per medlem och 
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år kr (alternativt 32 kr beroende på beräkningsunderlag). Kontroll kommer att ske! 
. 
 
För tvååriga RM-intervaller talar: 


 * minskade kostnader = lägre (eller ej krav på höjda) medlemsavgifter enligt ovan 
* bättre tidsmässiga förutsättningar för klubbarna att lämna motioner till RM 
* förutsättningar ges, där så erfordras, för ett remissförfarande i olika frågor 
* personella resurser frigörs för andra Lionsändamål 


 
 Såväl för som emot talar:  


* de personer som stadgemässigt skall utses av RM med tvååriga RM perioder, skulle 
   behöva utses för en period av två eller fyra år 
 
 Mot tvååriga RM-intervaller talar: 
* antalet motioner blir så stort att tiden för RM behöver utökas med en dag 
* för mycket ”makt” lämnas över till GR (och VU) 
* färre orter, och därmed Lions, skulle få möjligheter att i positiv anda anordna RM 
* färre tillfällen att direkt påverka organisationen; demokratiaspekten är viktig 
* alltför lång tid till nästa kongress vilket kan innebära att man endera avstår från att 
   motionera eller kommer i samma tidsnöd som med nuvarande system 
* den sociala betydelse som RM medför reduceras eller går förlorad.  
 
Som väntat finns såväl för- som nackdelar med en övergång till RM endast vartannat år. 
Främst med hänsyn till de ekonomiska fördelarna kan dock en övergång till tvååriga 
RM-intervaller övervägas. Eftersom en sådan förändring, som påpekats ovan, 
erfarenhetsmässigt tar lång tid att genomföra, har utredningsgruppen valt att, i avvaktan 
på ett positivt beslut i frågan, studera andra kostnadsbesparande åtgärder inom ramen 
för vad nuvarande stadgar tillåter.  
 
Ett sådant förslag är att fortsättningsvis genomföra riksmöten enligt nuvarande system 
vartannat år och att däremellan arrangera riksmöte där i princip endast formalia står på 
agendan. Utan att pröva frågan hos den internationella styrelsen kan MD 101 vid ett RM 
besluta om formerna för RM inom multipeldistriktet. Stadgemässigt är det således fullt 
möjligt att MD 101 övergår till riksmöten enligt förslaget ovan.  
 
I princip innebär en sådan lösning, beträffande fördelar, endast ekonomiska sådana. 
Nackdelarna med kortvarianten av RM är flera. Sannolikt skulle ett sådant arrangemang 
inte vara tillräckligt attraktivt för långväga Lions. Mötet skulle sannolikt inte motsvara 
epitetet ”Riksmöte”. 
 
Kostnaden för RM minskas även om vartannat-års-modellen kan innebära att RM på 
grund av antalet ärenden behöver utökas tidsmässigt med en dag. 
 


7.2 Internationella kongressen 
Av de internationella stadgarna (Artikel VI, Moment 1) framgår att "organisationen 
årligen skall hålla en internationell kongress på tid och plats som fastställs av den 
internationella styrelsen".   
 
Kostnaden verksamhetsåret 2002/2003 uppgick till 1 960 119 USD. Utslaget på 1,4 
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miljoner medlemmar blir detta 1,4 USD eller 11,20 kr per Lion och år. Förenklat, skulle 
vid kongress endast vartannat år, besparingen uppgå till 5,60 kr per medlem. 
 
Även om den årliga besparingen vid tvååriga Conventionperioder endast uppgår till några 
kronor per Lion, väger dessa positiva ekonomiska fördelar över andra positiva aspekter i 
den andra vågskålen. 
 
Att genomföra den internationella kongressen endast vartannat år, skulle bland annat få 
till följd tvååriga DG-perioder. Detta framgår bl.a. av MD 101 stadgar (23 §), som i 
överensstämmelse med de internationella stadgarna (Artikel IV, Moment 3) anger att 
DG, som installeras av den Internationelle Presidenten, har en mandattid från 
installationen till dess ny DG installeras ett år senare. 


 
 
7.3    Slutsatser och förslag 


De ekonomiska besparingarna talar för att riksmöten och internationella kongresser 
genomförs vartannat år. 
 
En övergång till tvåårsintervaller för dessa möten/kongresser vartannat år, kräver 
ändring av såväl de internationella som nationella stadgarna/arbetsordningen. Mot 
bakgrund av den "tröghet", som enligt utredningsgruppen kännetecknar ett 
kongressbeslut i ett stadgeärende, bör även andra lösningar, som snabbare leder till 
avsett resultat, undersökas.  
 
Ett sådant förslag är att fortsättningsvis genomföra riksmöten enligt nuvarande system 
vartannat år och att däremellan arrangera riksmöte där i princip endast formalia står på 
agendan. Då utredningsgruppen anser att detta är det mest realistiska sätt i närtid som 
leder till en reducering av kostnaderna för RM, vilket är huvudsyftet med motion 4, 
föreslår gruppen att frågan om "alternativ-RM" underställs RM i Halmstad 2005. 
 
Att direkt föreslå ändrade intervaller för den internationella kongressen bedömer 
utredningsgruppen som mer eller mindre utsiktslös. För att nå framgång - även om detta 
sker på mycket lång sikt - kan en möjlig väg vara att använda modellen med "Pilot 
programs" och då för att genomföra försök med ändrad mandattid för DG inom MD 101 
(eller hela Norden). Frågan om ändrad mandattid för DG måste givetvis underställas 
RM.  
 
   


8.  Ändrade mandattider för DG; konsekvensbeskrivning 
 


8.1 Allmänt 
Befattningen som DG föregås av tjänstgöring som VDG. Detta medför att även denna 
befattning måste innehas under två år. I några distrikt förekommer befattningarna 1. och 
2. VDG, vilket redan innebär att befattningen VDG innehas under två år. Nuvarande 
ordning innebär att man måste ha varit ZO (och BZO) för att komma ifråga som 
kandidat till VDG. Efter avslutad tjänstgöring som DG följer med ändrad mandattid 
även två år som PDG. Befattningarna VDG, DG och IPDG innehas i en följd. Det kan 
däremot vara uppehåll mellan tjänstgöring som ZO och VDG. Befattningarna BZO och 
ZO kan, även med en mandattid på två år för DG, vara ettåriga. 
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En ändrad mandattid för DG från ett till två år innebär att man tjänstgör i distriktsrådet 
minst åtta år varav sex år i en följd. Dessa sex år kan reduceras till fyra om befattningen 
IPDG utgår som ledamot av distriktsrådet eller ges en annan inriktning (t.ex. tjänstgör 
endast då särskilda behov föreligger).   
 
Arbetet som DG upplevs i dag överlag betungande och tidskrävande. En övergång till 
tvååriga mandattider behöver inte innebära att arbetsbördan blir = 2x1 DG-år. Det andra 
av de två åren som DG bör rimligen, bl.a. med hänsyn till erfarenhet och inarbetade 
styrelsemedlemmar, kräva mindre arbetsinsats. Även det första året borde underlättas 
eftersom ”allt inte måste hinnas med detta år”. Samma förhållande gäller befattningen 
som VDG (jfr distrikt med 1. och 2. VDG).  
 
En ändrad mandattid för DG och övriga ledamöter inom distriktsrådet behöver inte 
innebära att distriktsmöten genomförs endast vartannat år. Distriktets Lions får därmed 
möjlighet att under pågående mandattid både påverka och fatta beslut om inriktning av 
projekt, ekonomi och andra viktiga frågor.  
 
Klubbesöken upplevs i dag som mycket givande men tidsmässigt betungande. Med en 
mandattid på två år blir antalet klubbesök – om dessa nu ska fortleva – samma som i 
dag (VDG och DG under två år). VDG kan däremot frigöras helt från denna uppgift. 
Klubbarna får däremot besök endast vartannat år, men då alltid av DG, såvida inte 
övriga ledamöter i distriktsrådet ges denna uppgift. Den Internationelle Presidentens 
uppfattning, att DG:s möte med distriktets klubbar kan ske genom att besöka zonmöten, 
reducerar tidsåtgången för denna verksamhet avsevärt. Givetvis bör klubbarnas 
önskemål beaktas. 
 
En ändrad mandattid medger att val och installation av DG kan anpassas till valen av 
internationella direktorer, som redan har tvåårsmandat. 50 % av DG i guvernörsrådet 
skulle alltså väljas årligen för att sedan sitta i två år.   
  


8.2 Ekonomiska konsekvenser 
  
Arbetsgruppen har försökt bedöma vad en övergång till tvååriga mandattider för DG 
skulle innebära för den enskilde lionsmedlemmen. Arbetsgruppen betonar att detta är 
enbart en försiktig bedömning utifrån de fakta gruppen haft tillgång till.  
Den direkta kostnaden (besparingen) för den svenska lionsmedlemmen kommer inte att 
omedelbart påverkas. Om motionernas förslag skulle realiseras, kommer det att innebära 
lägre kostnad för LCI och på sikt bör den internationella avgiften då påverkas. Hur stor 
denna förändring kommer att bli är svårt att förutsäga. 
  
Enligt handboken belastades LCI:s kassa 2003/2004 med 3 627 544 USD för 
utbildningen av DG  (=  totalt 738 i världen). Detta ger 4 900 USD eller 39 200 kr/DG. 
Härutöver uppgår DG:s tjänsteutgifter, som LCI ersätter, till 351 730 USD, vilket ger 475 
USD eller 3 800 kr/DG. (I handboken finns nog några treor för mycket; där står 33 före 
351 730!) Totalt gör detta 43 000 kr per DG.  
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Om tjänstgöringstiden är 2 år, blir kostnaden per Lion i Sverige ca 15 kr  
(43 000 x 10/ 14 500/2).   
 
Kostnaden för utbildning till DG och DG:s tjänsteutgifter per Lion i hela världen uppgår 
till 2,8 USD eller ca 22 kr. Besparingen vid utbildning endast vartannat år skulle då bli ca 
11 kr/år, vilket är en riktigare uppgift att ta med i konsekvensbedömningen. 
 
Arbetsgruppen bedömer det som utsiktslöst att under en eventuell försöksperiod i MD 
101 få den internationella avgiften nedsatt för Lions i Sverige.   
 
 


8.3 Övriga för- och nackdelar 
 
För tvååriga mandattider talar: 
* mer tid och ökade möjligheter för utvecklingsarbete 
* långsiktiga (mer än ettåriga) projekt underlättas 
* distriktriksrådet samtrimmas och blir effektivare 
* som det är nu hinner DG  ” inte bli varm i kläderna” förrän det är dags att lämna över 
* lägre intensitet i arbetet – mindre årlig arbetsbörda 
* medger en annan arbetsmetodik - mindre årlig arbetsbörda 
* alla klubbar får besök av DG (vid bibehållna klubbesök) 
* tjänsten som VDG och utbildningen till VDG blir mindre intensiv än f.n. 
* befattningen som VDG kan nedprioriteras och förenklas (jfr distrikt med 1.  
   och 2. VDG) 
* VDG behöver ej avdela tid för klubbesök 
* bättre kontinuitet i GR genom att bara hälften av DG väljs in varje år 
  
 
Mot tvååriga mandattider talar: 
* redan svårt att rekrytera till befattningen som DG – ingen kö precis 
* tvååriga mandattider skulle verka avskräckande (i varje fall inledningsvis  
   innan arbetsrutiner hunnit ändrats) 
* VDG i två år ej positivt då det är till posten som DG vederbörande kandiderat till 
* fem till sex år i distriktsrådet och dessförinnan tjänst som ZO och BZO (också  
   i distriktsrådet) kan inverka negativt på viljan att ta på sig uppdrag i MD 
* antalet kandidater som förvärvsarbetar minskar på grund av den längre tid man  
   binder upp sig för 
* en förvärvsarbetande DG kan få svårt att få arbetsgivarens acceptans för att avsätta 
   tillräckligt med (arbets-)tid för att lösa uppdraget som DG under en tvåårsperiod 
* omfattande tidsåtgång vid oförändrad arbetsmetodik 
* färre får chansen att inneha viktiga och intressanta befattningar (dock ingen kö nu!) 
* förnyelsen inom organisationen begränsas 
* nu gällande ersättningsnivåer täcker inte utläggen/kostnaderna för den enskilde 
* ytterligare kostnader för vid möten deltagande partner  
* risk att svenska försvinner som ”officiellt språk” vid det internationella kontoret  
   eftersom för få DG utbildas inom denna språkgrupp  
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leif.dahlquist/lions/utredning/rm/utkast 


 
 
8.4 Slutsatser och förslag 


 
 
  


 
 
 
 
 
9. Kommitténs sammanfattade slutsatser 
 


 
 


10. Förslag till fortsatt handläggning  


De lägre utbildningskostnaderna till DG talar för en övergång till tvååriga 
mandattider för DG m.fl. befattningar. 
Övriga konsekvenser kräver en fördjupad analys innan ställningstagande kan 
ske. Arbetsgruppen avser därför i en enkät till ett antal PDG inhämta synpunkter 
på tvååriga mandattider för DG. 
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Lerum 2004-10-04 


 
 
Till 
GR i MD 101, Sverige 
 
 
Bilagt översändes i enlighet med Stiftelsen Lions Forksningsfonds för 
åldersrelaterade sjukdomar stadgar, § 9, årsredovisning för stiftelsen 
verksamhetsåret 2003-2004, revisionsberättelse samt missiv till 
Länsstyrelsen i Stockholms län i egenskap av tillsynsmyndighet. 
 
 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
 
 
------------------------------------ 
Jurgis Plonaitis 
Ordförande 
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Stiftelsen 
Lions forskningsfond 


För 
Åldersrelaterade sjukdomar 


 
 
 


Org. Nr 80 2410-0003 
 
 
 
 
 
 


ÅRSREDOVISNING 2003-2004 
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Förvaltningsberättelse 
 
Styrelsen för stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar får härmed 
avge redovisning för stiftelsens verksamhet för tiden 2003-07-01 – 2004-06-30, 
stiftelsens fjärde verksamhetsår. 
 
 
 
BAKGRUND 
 
 
Lions Clubs International, multipeldistrikt 101 (MD 101) Sverige genomförde under 
1999 en Röda Fjäderninsamling i samarbete med övriga nordiska Lions. Insamlingen 
genomfördes som en manifestation av Lionsrörelsens 50-åriga verksamhet i Norden. 
 
 
Vid Nordiska Samarbetsrådets (NSR) möte 1996 i Seinäjoki i Finland belöts att 
rekommendera respektive multipeldistrikt i Norden att vid sina Riksmöten (RM) besluta 
en gemensam Röda Fjäderninsamling till förmån för forskning om åldersrelaterade 
sjukdomar och andra åtgärder med inriktning mot ökad livskvalitet. Vidare beslöts att av 
i respektive multipeldistrikt insamlade medel 20% avsattes till gemensamma nordiska 
projekt och att resterande 80% disponeras nationellt. 
 
 
Efter genomförd insamling beslöt guvernörsrådet inom MD 101 vid sitt sammanträde i 
mars år 2000 att bilda en stiftelse för förvaltning av insamlade medel. Stiftelseurkund 
och stadgar för stiftelsen upprättades samt utsågs en styrelse bestående av tre (3) Lions-
medlemmar. 
 
 
 
STIFTELSENS ÄNDAMÅL 
 
 
Stiftelsens ändamål är att 
 Främja vetenskaplig forskning rörande åldersrelaterande sjukdomar 
 Lämna stöd till åtgärder för att höja livskvalitet, 
  Informera om stiftelsens verksamhet 
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STIFTELSENS VERKSAMHET 
 
 
Formalia 
 
Styrelsen har till Lions Clubs International MD 101 Sverige i enlighet med stiftelsens 
stadgar översänt Årsredovisning 2002-2003 med tillhörande Revisionsberättelse, liksom 
till  tillsynsmyndigheten Länsstyrelsen i Stockholms län. 
 
 
Även Lions Club International, juridiska avdelningen har tillsänts ovan  nämnda 
handlingar i enlighet med krav ställt i  tillståndsbeslutet om att få använda ordet ”Lions” 
i stiftelsens namn. 
 
 
Stiftelsen har till länsstyrelsen i Stockholms län inbetalat registreringsavgiften för 
kalender år 2004. 
 
Den av guvernörsrådets inom MD 101 i maj 2004 efter fyllnadsval utsedda styrelsen 
består av  
 
Plonaitis, Jurgis LC Lerum  ordförande  (-2006) 
Wahlenius, Björn LC Trollhättan kassör (-2005) 
Rossheim, Charles LC Odensbacken sekreterare (-2007) 
Med mandattider enkligt stiftelsens stadgar, generellt 3 år. 
 
Styrelsen har haft ett protokollfört sammanträde. 
Därutöver har informella telefonmötens avhållits. 
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Utdelning av medel 
 
 
Mot bakgrund av att Röda Fjäderninsamlingen i Sverige gav ett sämre resultat än 
förväntat och att målsättningen är att mer långsiktigt stödja forskning och andra åtgärder 
för höjd livskvalitet för de ädre beslöt styrelsen vid sammanträde 2001-02-24 att stöd till 
forskning i princip skulle utögras av forskarstipendier för att på så sätt stödja och 
bidraga mera långsiktigt till bl a rekrytering av unga forskare till en inom medicinen 
mindre attraktiv sektor. 
 
 
Under verksamhetsåret har fyrtio (40) ansökningar om bidrag inkommit. Sökt bidrag har 
varierat stort, från 45,000 – 765,000. En bidragande orsak till detta sammanhang stora 
antalet ansökningar är att de verkligt ”stora” forskningsfonderna är mycket beroende av 
aktiemarknaden. Den senaste utvecklingen på aktiemarknaden med sjunkande kurser har 
inneburit väsentligt lägre avkastning. Därmed har intresset för Lions forskningsfond 
ökat. 
 
 
Efter utvärdering av ansökningarna har styrelsen beslutat om nedan stående bidrag. 
 
 
a)  L Skoglund, doktorand, Uppsala Universitet  115,000 
b)  B. Lorefält, doktorand, Linköpings Universitet 386,000 
c)  U. Malmsten, doktorand, Göteborgs Universitet 200,000 
d)  M. Vestling, forskare, Umeå Universitet   70,000 
e)  V. Giedraitis, forskare, Uppsala Universitet 100,000 
f)   N. Bark, doktorand, Karolinska Institutet 160,000 
g)   A. Glaser, doktorand, Uppsala Universitet   50,000 
h)   B. Fakhri, doktorand, Karolinska Institutet 274,000 
i)   C. Hansson, doktorand, Karolinska Institutet 274,000 
 
 
 
Därutöver har Demensförbundet beviljats ett bidrag om 45,000 för tryckning av en skrift 
om hjälpmedel med arbetsnamnet ”Morfars batterier har tagit slut.” 
 
 
Totalt beviljat belopp utgör 1 674 000 och fastslogs vid sammanträde 2004-05-20. 
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EKONOMI 
 
 
Stiftelsen omplacerade 01-11-21, sina tillgångar från bankkonto till två (2) olika 
räntefonder hos Nordea, båda baserade på bostads- och statsobligationer samt 
statsskuldsväxlar. Den ena räntefonden har en löptid nominellt om tre (3) år och den 
andra fem (5) år. Under juni månad 2004 omplacerades 1 mkr från räntefond till 
aktieobligation hos Nordea. 
 
I det följande redovisas resultat- och balansräkning för verksamhetstiden 2003-07-01 – 
2004-06-30. 
 
 
 
RESULTATRÄKNING FÖR TIDEN  1/7 – 30/6  (KR) 


2003-2004 2002-2003 
 
Verksamhetens intäkter    0  0 
 
Ändamålskostnader 
Forskningsbidrag Sverige  - 1 674 000  - 1 070 000 
 
Administrationskostnader   
Resekostnader, annonser mm       -14 479      - 14 278 
 
Verksamhetsresultat  - 1 688 479  - 1 084 278 
 
Resultat från finansiella placeringar 
Räntor och utdelningar       156 961       271 253 
Vinst vid försäljning av fondandelar      121 062         64 159 
Kursförändringar räntefonder     - 32 138         62 631 
Courtage och förvaltningskostnader     - 26 419                  0 
 
 
Summa finansiella poster       219 466        398 043 
 
 
Årets resultat  - 1 469 013     - 686 235 
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BALANSRÄKNINGAR (KR) PER 
 


2004-06-30 2003-06-30 
 
 
TILLGÅNGAR 
 
 
Omsättningstillgångar 
 
 
Upplupna inkomsträntor              187              729 
Likvida medel    4 584 078    6 052 549 
Summa omsättningstillgångar  4 584 265    6 053 278 
 
 
Summa tillgångar    4 584 265    6 053 278 
 
 
EGET KAPITAL 
 
Eget kapital 
 
Fondkapital vid årets början   6 053 278    6 739 513 
Årets rsultat   - 1 469 013    - 686 235 
 
 
Summa eget kapital     4 584 265    6 053 278 
 
 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
Lerum 31 augusti 2004 
 
 
Styrelsen 
 
----------------  ----------------------------  ----------------------- 
J. Plonaitis  C. Rossheim   B. Wahlenius 
Ordförande  Sekreterare   Kassör 
 
 
Min revisionsberättelse har avgivits den 7 september 2004 
 
--------------------------- 
Rolf Eriksson 
Auktoriserad revisor 
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Revisionsberättelse 
 
 
Till styrelsen för stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
Org nr 802410-0003 
 
 
 
 
Jag har granskat årsredovisningen och räkenskaperna  samt styrelsens försvaltning i 
stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar för räkenskapsåret 2003-
07-01 – 2004-06-30. Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshadlingarna och 
förvaltningen. Mitt ansvar är att uttala mig om årsredovisningen och förvaltningen på 
grundval av min revision. 
 
 
Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att jag 
planerat och genomfört  revisionen för att i rimlig grad försäkra mig om att 
årsredovisningen inte innehåller väsentliga fel. En revision innefattar att granska ett 
urval av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en 
revision ingår också att pröva redovisningsprinciperna och styrelsens tillämpning av 
dem samt att bedöma den samlade informationen i årsredovisningen. Jag har granskat 
väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i stiftelsen för att kunna bedöma om någon 
styrelseledamot är ersättningsskyldig mot stiftelsen, om skäl för entledigande föreligger 
eller någon styrelseledamot på annat sätt har handlat i strid med stiftelselagen eller 
stiftelseförordnandet. Jag anser att min revision ger mig rimlig grund för mina 
uttalanden nedan. 
 
 
Årsredovisningen har upprätts i enlighet m årsredovisningslagen. 
 
 
Styrelseledamöterna har nte handlat i strid med stiftelselagen eller stiftelseförordnandet. 
 
 
Falun den 7 september 2004 
 
 
 
 
Rolf Eriksson 
Auktoriserad revisor 
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Länsstyrelsen i Stockholms län  Lerum 2004-10-04 
Förvaltningsavdelningen 
Box 220 67 
104 22  Stockholm 
 
 
 
 
Bilagt översänder Stiftelsen Lions Forskningsfond för åldersrelaterade 
sjukdomar sin årsredovisning för verksamhetsåret 2003-07-01 – 2004-06-
30 med tillhörande revisionsberättelse. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________ 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------------- 
Jurgis Plonaitis 
Ordförande 
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RAPPORT TILL GR FRÅN UTREDNINGSGRUPPEN 
FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR RIKSLOTTERI 


 
Gruppen har haft ett telefonsammanträde onsdagen den 20 oktober 2004 och beslutat att 
rapportera följande: 
 
1. Innan utredningen fortsätter måste GR närmare precisera behov av och 


ändamål för ett rikslotteri.  Gruppen anser att detta inte ingår i uppdraget. 
Utan ett noggrant angivet ändamål kommer inte Lotteriinspektionen att ge 
tillstånd för ett rikslotteri. Ej heller kan klubbarna visa något intresse. 
 


2. När ändamål fastställts eller föreslås kommer gruppen att genom enkäter  
till DG och ett utvalt antal zoner och klubbar utforska intresse för ett rikslotteri. 


 
3. När ändamål och intresse är känt fortsätter utredningen med att ta fram underlag 


för analys av MD´s kapacitet och eventuell omslutning av lotteriet. Enligt det 
förslag som presenterades för GR i Gävle i maj i år anges 25 miljoner kronor 
med en beräknad nettovinst av 12,5 miljoner. Om dessa siffror är realistiska 
eller ej har utredningsgruppen idag ingen uppfattning om. 


 
4. Det tekniska genomförandet av ett rikslotteri är noggrant specificerat i tidigare  


utredning och i Lotteriinspektionens regler och anvisningar och behöver därför 
inte närmare utredas. Frågor som ansökan om lotteritillstånd, upphandling av 
produktionsbolag, vinster, lottpriser, dragningsdata m.m kommer att närmare ses 
över och föreslås GR om och när ett rikslotteri blir aktuellt. Ett nära samarbete 
med Lotteriinspektionen kommer i så fall att etableras. Ett genomförande kräver 
professionell kompetens. 


 
5. När ändamål och intresse är känt skall utredningsgruppen ta fram en projektplan  


och presentera utredningens resultat för GR senast vid GR´s sammanträde i mars 
2005. 


 
6. I övrigt hänvisas till Lars Edwards utredning 2004-06-23 
 
 
 
Stockholm, Råneå och Falkenberg den 20 oktober 2004 
 
 
 
Lars Edwards Peder Nordlund Sven Steffner 
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THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


LIONS CLUBS 
(Lions Clubs International) 


MD 101 
 


Planeringsmöte Lions kontor 2004-10-20 
Riktlinjer för utbildning och seminarier. 


 
 
Tidsplan för EO/MO/RetO/IT-seminarium 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Seminariemodell 
 
 
 
 
 
 


EO/MO/RetO/IT-seminarium 


Stegen IOGI MO/RetO EO IT Varumärkeskampanjen 


 


Genomförande 


Material 


Kommittémöte 


Upphandling 
av lokaler 


5/2, 12/2, 2005 


1/12, 2004 


10/12, 2004 


15/12, 2004 


Kommittémöte 8 alt 9/11, 2004 Nyhetsbrev 
från FUU 


Information i 
The Lion 


Inbjudan/ 
Kallelse 
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Innehåll 
 
 
EO/MO/RetO 
 
• Fler Lions. Varför vara just Lion och inte i en annan organisation 
• Flera kvinnor 
• Bättre klubb, medlemsvård 
• Nya klubbar, IOGI 
• Stegen 
• Motivation 
• Nya och andra arbetsformer 
• Internet-klubbar 
• Framtidsfrågor 
 
Varumärkeskampanjen 
 
• Varför varumärkeskampanj 
• Lions - Sveriges mest dolda hjälporganisation? 
• Syfte med kampanjen 
• Intern kampanj 
• Extern kampanj 
• Etikfrågor 
• Målgrupper 
• Kommunikationsstrategi 
• Hur? 
• Budskap 
• Tidsperiod 
• Uppföljning 
• Förväntade effekter 
 
 
IT-gruppen 
 
• Information, demonstration av nya medlemsregistret 
• Hemsida 
• Rapportering till MD och USA 
• Andra IT-frågor 
 
Medverkande 
 
Lars Eriksson Lars-Erik Norgren Maud Nordell  
Lennart Wester Sten Åkestam Peter Danilo 
Ingemar Wästlund Sune Karlsson Bruno Ahlqvist 
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Seminarier genomförs på tre ,eventuellt två olika platser i landet. Seminariedeltagare: 
EO/MO, RetO, IT-ansvariga och ZO/BZO från respektive distrikt. 
Totalkostnad för seminarierna beräknas till 200.000 kronor och finansieras via MD, LCI 
Återrapportering/Feed-back 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Törböle 2004-10-21 
Lennart Wester, LC Töre 
Ordförande i Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning 


 
Riksmöte 


FUU/VU 


DG 


Zonmöte 


5/5, 2005 


t.o.m 29/3, 2005 


4/4. 2005 


9-10/4, 2005 


Förankring i 
klubbarna 


t.o.m 15/3, 2005 
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September 2004 
 
 
 
Rapport från Humankommittén 
 
 
Humankommittén har den 25 september haft ett möte på Quality Airport Hotel, Arlanda med sina 
medlemmar och distriktens IRC som inbjudna. Så gott som alla hade hörsammat kallelsen. 
 
Av sikten med mötet var att skapa en personlig kontakt mellan humankommittén och distriktens 
IRC samt diskutera Lionsrörelsens internationella arbete, speciellt med hänsyn till de projekt som 
pågått under verksamhetsår 2003-04. 
 
Projektens långsiktighet diskuterades och vi var överens om att även om insamlingsperioden av 
medel till ett projekt fastställs för ett år – projektet bör kunna fortsätta under nästkommande 
verksamhetsår utan att en ny motion för RMs godkännande måste framläggas. Detta kan gälla i en 
situation där projektmålet ej uppnåtts beträffande insamlade medel och/eller avsett projektresultat, t 
ex för att utföra byggnationer. Så är fallet med projekten Maarja Village och Tjernobyls 
barn/Novozybkov. 
 
En annan aspekt är om personal till ett sjukhus eller en skola behöver utbildas och projektet därför 
måste kompletteras med ansökan om ett sk. Core4 anslag från LCIF eller SIDA-bidrag. 
 
GR föreslås därför besluta om att tidigare gällande praxis rörande MDs ettårsprojekt omprövas och 
att beslutade IR-projekt i framgent ges den tid de kräver för att nå det avsedda målet. 
 
Beträffande våra senaste internationella projekt – synes Maarja by vara under uppbyggnad med 
hjälp av de insamlade medlen, liksom pojkhemmet i Viljande är igång med sina reparationer. 
I Novozybkov (projektet Tjernobyls barn - Änglagård) har en av de två byggnader, som projektet 
omfattade  - förlossningsavdelningen, iordningställts enligt beräknad kalkyl. Ett komplett LCIF-
anslag har erhållits (75 000USD) och överlämnats till projektledningen och MD, men ännu ej 
kommit till användning, beroende på att den kalkyl som presenterats av byggnadssakkunniga visat 
sig vara sig vara underkalkylerad så att de nu återstående insamlingsmedlen jämte LCIF-anslag ej 
täcker kostnaderna för reparation av den återstående byggnaden (kvinnokliniken och mödravård). 
 
Att sätta denna byggnad i stånd såsom projektet från begynnelsen avsett kommer att kräva c:a 
ytterligare en miljon SEK. 
 
För att få in de nödiga medlen har projektledningen föreslagit klubbarnas försäljning av en 
iordningsställd kalender för år 2005, som skildrar projektet och är illustrerad med 12 
barnteckningar från Novozybkovs skolor. Vidare utbjuds vykort. Kalendern och korten kan  
beställas via LC Vallentuna och förtjänsten av försäljningen sättas in på MDs insamlingskonto för 
Novozybkov. Kommer denna projektaktivitet ej att täcka behoven kommer andra åtgärder att 
föreslås och ledas av projektgruppen, såsom t.ex. gala- och välgörenhetskonserter. 
 
GR föreslås besluta om projektgruppens aktivitet, som bör äga rum under hösten 2004. 
 
Projektgruppen föreslås vidare utökad med de sakkunniga som kan erfordras (byggnadstekniker 
och medicinskt sakkunniga) vilka knytes till projektgruppen som konsulter i mån av behov. 
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GR föreslås besluta om projektgruppens utvidgning enl förslag. 
 
Beträffande ”pengapåsen” har vid IR-mötet detta namn s fastställts (på GRs uppdrag) då det endast 
kommer att användas inom Lionskretsar och redan synes vara accepterat av flertalet. IRC har fått i 
uppdrag av kommittén att kontrollera att klubbarna solidariskt bidrager till insamlingen – 1,5 
miljoner SEK – som bör vara avslutat till nyår 2004-05, så att nya motioner för IR-verksamhet skall 
kunna presenteras till GR-mötet efter nyår. 
 
Regler för hu ”pengapåsen” medel skall få disponeras samt hur påsen skall återfyllas – ev. öka sitt 
kapital – föreslås beslutas av GR eller VU. Dessa regler bör föreligga i skriftlig form och 
godkännas av GR. 
 
 


Stockholm 7.10.04 
 
 


Lions Humankommittén Björn Palmer, Lennart Åkerlund, Rolf Poussard Jan Seebas 
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Verkställande utskottet tillhanda angående 
 


Änglagård 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov 


2004-10-06 
 


Arbetet bedrivs enligt Projektplan 2003-02-20 
 


Lägesrapport 
 
 


Den vita byggnaden (B) 
• Den vita byggnaden (förlossningskliniken) är nu renoverad. 
• Det invigdes den 11 september 2004 av Novozybkovs borgmästare Ivan Nesterov, guvernör 


Yury Lodkin i Bryansk region och GRO Håkan Johansson. 
• På byggnadens vägg har sjukhusledningen satt upp en skylt av vilken det framgår, att 


bygganden har renoverats med hjälp av Svenska Lions Club.  
• Inne i byggnaden sitter en skylt från Svenska Lions Club med samma meddelande. 
• En svensk besiktningsman har gått igenom byggnaden och konstaterat vissa brister i arbetet. 


Projektledningen har krävt att dessa ska åtgärdas på stadens bekostnad. Arbetet pågår.  
• De brister som tidigare har påvisats vad gäller taket, lovade guvernör Lodkin i samband 


med invigningen att bekosta. Så har också skett.  
• Kostnaden för renoveringen slutar på motsvarande ca 1 480 000 kronor, av vilka Lions Club 


i Sverige har betalat ca 1 mkr. Guvernör Lodkins administration har bidragit med 180 000 
kronor och stadens administration med ca 300 000 kronor.  


 
Den röda byggnaden (A) 


• Arbetet med att renovera den röda byggnaden ska nu inledas. En grupp svenska specialister 
- under ledning av Lions Lage Jansson, LC Vallentuna - ska i detta ärende samarbeta med 
en projektgrupp i Novozybkov.  


• Projektet har till sitt förfogande 75 000 dollar från LCIF vilket i skrivande stund motsvarar 
ca 550 000 kronor. Vi anar emellertid en ekonomisk brist på i värsta fall 1 mkr. Orsaken till 
det har projektet redovisat i bifogad fil ”om almanackan”. 


• Arbetet kommer att inledas snarast genom att mödravårdscentralen renoveras. Det är en 
avgränsad del av huset och den del som är i sämst skick. Till det arbetet räcker våra LCIF-
pengar. 


• Vi går vidare med den övriga delen av huset, när vi har finansiering för det.  
 


Planerad finansiering 
Vi avser att finansiera resterade kostnader på följande vis: 
• Vi har under våren 2004 framställt en almanacka för 2005 med hjälp av barnen i 


Novozybkovs konstskola. Försäljningspriset är 100 kronor och tillverkningskostnaden 40 
kronor vilket innebär att 60 kronor per såld almanacka oavkortat går till projektet. Det 
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betyder i sin tur, att om alla Lions i Sverige köper sig en almanacka, så får projektet in ca 
880 000 kronor. Förhoppningsvis kan en och annan dessutom tänka sig att ge bort en 
almanacka i julklapp.  
Almanackan är ingen hastigt påkommen idé, om nu någon skulle tro det. Att den först nu 
föreläggs VU beror på att en rad olyckliga omständigheter. Främsta skälet är att 
Humankommitténs Rolf Pousard, som stod beredd att introducera den på Riksmötet i Gävle, 
inte fick komma till tals.  


• Vi har dessutom tryckt upp åtta vykort målade av barnen i Novozybkovs konstskola. De 
kostar åtta kronor att trycka upp. Vi säljer dem buntvis för 20 kronor.  


• Under förutsättning att en föreslagen PR-kampanj för Svenska Lions accepteras av 
ledningen, så kommer ett antal konserter med Änglagård som tema att genomföras över hela 
landet i april 2005. Beräknad behållning ca 500 000 kronor. 


• Projektet kommer för säkerhets skull att skriva en motion om ekonomiskt stöd till riksmötet 
2005. Förhoppningen är att den ska kunna dras tillbaka för att medel redan har kommit in.  


 
Projektgruppen 
Projektgruppen har under verksamhetsåret bestått av Monica Antonsson (projektledare) och Anders 
Rönnholm (ekonomiskt ansvarig vice projektledare) – båda från LC Vallentuna. Vi har dessutom 
knutit till oss Bruno Pettersson (LC Norrköping) som sakkunnig och Roger Larsson (LC 
Vallentuna) som transportansvarig.  
 
Projektgruppen har utökats med följande personer: 
Lage Jansson (LC Vallentuna) är besiktningsman till professionen och blir byggansvarig. 
Rolf Pousard (LC Vallentuna) tar tag i utbildningsfrågan och Core 4 
Charles Sundström (LC Hudiksvall) är IRC och överläkare och får medicinskt ansvar i projektet.  
 
Med detta begär projektgruppen klartecken från verkställande utskottet om att få fortsätta arbetet 
enligt ovan.  
 
(Detta papper skickas per mail till GRO Håkan Johansson - på hans begäran. Det är därför inte 
formellt  undertecknat.)  
 
 
Monica Antonsson 
Projektledare 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov  
 
Bällstavägen 55B, 186 50  Vallentuna 
Tel 08-511 74 771 
Fax 08-511 72 8 24 
Mobil 070-593 09 57 
monicaantonsson@telia.com 
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Till alla distriktsguvernörer i Europa, 
 
 
Bästa distriktsguvernör. 
 
 
Ärende: SightFirst och planer för fas 2 i SightFirst penninginsamlingsaktivitet 
 
 
Gratulerar! Vi hopps att du har upplevt en mycket framgångsrik inledning av ditt år som 
distriktsguvernör. Det kommer med all säkerhet att vara det mest givande året som lionmedlemmar 
– ett år du alltid kommer att minnas och vara stolt över. 
 
 
Framgången för vårt program SightFirst bör också vara en källa för dig och alla andra 
lionmedlemmar att känna stolthet. För femton år sedan inledde Lions en extraordinär resa då detta 
program startades. Programmet var, och är, det mest omfattande programmet för att förhindra 
blindhet. Tack vare ett hårt arbete – däribland insamlandet av USD 142,6 miljoner – har vårt 
program SightFirst uppnått det som få trodde av möjligt 1990: att få kontroll över, och i många 
områden utrotat, blindhet som kan förhindras i stor skala. 
 
Under nästan 15 år har mer än USD 160 miljoner i bidrag från SightFirst beviljats till nästan 700 
projekt i 80 länder för att bekämpa blindhet. Den inverkan som dessa projekt har gjort är 
anmärkningsvärd, med uppskattningsvis 20 miljoner människor som har räddats från att bli blinda 
och 4 miljoner människor som har fått sin syn återställd tack vare operationer av grå starr. 
 
 
Trots detta är utmaningen inte över. Den globala befolkningstillväxten, den snabbt ökade 
medelåldern och uppkomsten av nya ögonsjukdomar som till exempel sjukdomar i samband med 
diabetes och förändring av gula fläcken, hotar att mörklägga livet för ytterligare miljoner 
människor om vi inte fortsätter samt utökar våra insatser. 
 
 
Med hänsyn till detta genomförde LCIF under 2003-2004 en förstudie för att gastställa om Lions 
hade möjlighet och var redo för att stödja ytterligare en stor SightFirst penninginsamlingsaktivitet. 
Studien nådde ut till mer än 1 700 lionmedlemmar över hela världen som deltog i personliga 
intervjuer, fokusgrupper och elektroniska enkäter. Det genomgående svaret från dessa 
lionmedlemmar var mycket positivt och en övervägande majoritet höll med om att vi inte kan ge 
upp, utan måste fortsätta och göra allt vad vi kan för att säkerställa att SightFirst fortsätter att vara 
världens störtsa och mest framgångsrika program för att förhindra blindhet. 
 
Som en del av förstudien genomförde LCIF i mars 2004 även ett internationellt symposium där 
LCIF:s förtroenderåd och 25 experter inom området att förhindra blindhet samlades. Experterna 
informerade oss om att antalet blinda kommer att fördubblas inom 20 – 25 år, såvida vi inte (1) 
fortsätter vårt initiativ SightFirst och (2) kar omfattningen för SightFirst för att kunna hantera de 
alarmerande nya utmaningarna inom synområdet, till exempel ögonsjukdomar i samband med 
diabetes, synsvaghet, förändringar av gula fläcken, blindhet bland barn, brytningsfel – vilka är hot 
som inte fanns på vår radar 1990. 
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Vi har aldrig varit en organisation som ger upp det vi har startat och det är med anledning av detta 
som vår styrelse den 9 juli 2004 godkände planeringen av fas 2 i SightFirst 
penninginsamlingsaktivitet, vilken kommer att inledas vid den kommande internationella 
kongressen i Hong Kong. 
 
 
Det är oerhört många detaljer som måste utarbetas, men redan nu bör vi sätta igån att informera 
andra lionmedlemmar om de oerhörda framgångar som SightFirst har hat fram till i dag samt om 
den preliminära tidtabellen för kampanjen. Med ett potentiellt mål om USD 150 miljoner kommer 
kampanjen att kräva stora förberedelser av våra medlemmar, klubbar och distrikt. 
 
 
För att hjälpa di gmed ovanstående bifogas en kortfattad sammanställning över de framgångar 
SightFirst har uppnått och den föreslagna tidtabellen för kampanjens fas 2. Vi vill också uppmuntra 
dig att vid både distrikts- och klubbmöten visa LCIF:s video ”LCIF gör världen bättre”, vilken 
innehåller LCIFs främsta prestationer. Ett exemplar av denna video fanns med i LCIFs CD ROM 
2004-05, vilken distribuerades till dig vid DG Elect-seminariet i Detroit/Windsor. Under de 
närmaste tre till fyra månaderna kommer mera detaljerad information att sändas till dig, 
allt6eftersom planerna fastställs. 
 
 
Vi ber att få tacka dig på förhand för att du delar med dig av dessa viktiga nyheter. Vi ber också att 
få tacka för de viktiga bidrag ni kommer att lämna under detta år och i framtiden, i arbetet att befria 
världen från mörkret och där blindhet som kan behandlas inte längre existerar. 
 
 
 
 
Med vänlig lionhälsning 
 
 
 
Clement F Kusiak   Dr Tae-Sup Lee 
Internationell president   Närmast föregående president 
    Ordförande i LCIF 
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SightFirst fas 2 diskussionspunkter 


 
Höjdpunkter bland SightFirst framgångar sedan 1990 
 


• Återställandet av synen för mer än 4 miljoner blinda personer med grå starr 
• Förhindrandet av synnedsättning för mer än 20 miljoner människor som lider av 


flodblindhet, trakom, grön starr, ögonsjukdomar på grund av diabetes och andra 
ögonsjukdomar. 


• Utförandet av nära 60 miljoner behandlingar mot flodblindhet – vilket resulterat i en stor 
minskning av nya fall av blindhet orsakade av denna förfärliga sjukdom 


• Utvecklandet av bärkraftig ögonvårdsservice genom byggandet av mer än 258 nya 
ögonsjukhus och kliniker och förstärkning av ytterligare 300 genom uppgradering av 
utbildning och utrustning. 


• Utvecklandet av viktig personal, vilket resulterat i att mer än 14 000 personer inom 
området för ögonhälsovård har fått träning tack vare SightFirst 


• Inledandet av världens mest ambitiösa program för att hindra blindhet bland barn – ett 
initiativ som fram till år 2006 kommer att skapa 30 center i 30 länder för ögonvård bland 
barn. 


 
 
Resultat av förstudien för fas  
 
Under förstudien berättade individuella lionmedlemmar bland annat detta för oss… 


• Den uppfattning som återupprepades var: ” Nu när vi har sett vad vi kan uppnå genom att 
arbeta tillsammans måste vi göra mer” 


• Mer än 80% av de tillfrågade ansåg att Lions skall fortsätta att arbeta med SightFirst – att 
bekämpa de främsta orsakerna till blindhet som kan förhindras och behandlas som till 
exempel grå starr, trakom, flodblindhet, glaukom pch ögonsjukdomar på grund av diabetes 


• Två tredjedelar av lionmedlemmarna är villiga att arbeta som frivilliga i en kampanj, samla 
in gåvor och att ge personliga gåvor till kampanjen 


• Överväldigande 80% av lionmedlemmarna tror att hans/hennes klubb kommer att stödja och 
delta i kampanjen 


• Nästan 70% av de tillfrågade anser att en kampanj kan inledas 2005-06 
 
 
Preliminär tidtabell för penninginsamlingsaktivitet fas 2 


• 2004-05: Planering och organisering av kampanjens samlade struktur, inklusive rekrytering 
av frivilliga ledare på internationell och på nationell nivå. Kampanjen inleds vid den 
internationella kongressen i Hong Kong 


• 2005-06: Utbildning och förberedelser fokuserade på distrikts- och klubbnivå. 
Penninginsamling kommer att begränsas till inledande gåvor och hur ”modellklubbar” 
genomför sina penninginsamlingsaktiviteter. Erkänsla till inledande gåvor och till 
modellklubbar vid den internationella kongressen i New Orleans. 


• 2006-07: Större penninginsamlingsaktiviteter inleds på distrikts- och klubbnivå över hela 
världen 


• 2007-08: Avslutning av större penninginsamlingsaktiviteter och firande av framgångar vid 
den internationella kongressen i Bangkok 
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Notera. Ovanstående tidtabell är preliminär och en slutlig plan kommer troligen att bekräftas vid 
den internationella styrelsens möte i oktober. 
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Hans Folkesson 
YED MD 101 
 
 
 
 


Rapport gällande YE-verksamheten till GR-mötet 2004-11-13 – 14. 
 
 
Europa Forum gick i år av stapeln i Rom under perioden 30 september till 1 oktober. 
Närvarande för YE-kommittén var undertecknad och BYED Jan Lofjärd. 
 
Kontrakt tecknades för nästa års ungdomsutbyte med 24 st deltagande länders YEC. Totalt 
finns det kontrakt på 97 st inkommande ungdomar och drygt 100 st utgående. 
 
Under dagarna i Rom var det workshops och grupparbeten runt vår verksamhet. Jan och jag 
deltog på olika grupparbeten där man bland annat diskuterade, extra lägeravgifter vilket de 
nordiska länderna är emot. Enligt information från merparten av de deltagande länderna så 
bedömdes värdfamiljvistelsen i ungdomarnas utvärderingar som den viktigaste perioden i 
utbytet. Även en standardiserad och digitaliserad Application Form gicks igenom och denna 
kommer att användas utav länderna i Europa. Då denna kan fyllas i på nätet så skall det inte 
behöva uppkomma problem med handstilar, suddiga kopior osv. Våra danska vänner föredrog 
på en workshop ett väl genomarbetat koncept när det gäller utvärderingen av ett läger. Detta 
material kommer att skickas till oss. 
Under det möte som den Nordiska gruppen höll så diskuterades det mycket runt ett tänkt 
samnordiskt diabetesläger som skulle ambulera mellan länderna. Här bestämdes det att jag 
skall föredraga om det diabetesläger som varje år går av stapeln i mitt distrikt (101-SM). 
 
YEC- sammandragningen genomfördes i år på Scandic i Bromma lördagen den 9 oktober. 
Det informerades i gruppen om de läger som gått av stapeln i Sverige i år och om de läger 
som skall gå av stapeln nästkommande år (2005). 
Genomgång av distriktens utfall gällande utresande ungdomar i år och prognos inför 
kommande år diskuterades. När det gäller värdfamiljfrågan och dess vara eller inte vara 
diskuterades det en del runt omkring. I handboken står det minst 1 veckas vistelse och under 
Europa Forum togs det fram underlag som säger att vistelse Europa till Europa 1 vecka och 
Europa till Overseas 2 veckor. Gruppen är i stort överens om att värdfamiljevistelsen skall 
vara kvar och att vi på sikt dessutom behöver kika på andra uppslag. 
Diskussioner runt hur vi skall profilera YE ytterligare på Distrikts och MD-nivå hölls. Vivian 
Eriksson (YEC 101-U) kommer att ta kontakt med vår redaktör Maud med förslag om ett 
reportage om två stycken ungdomar från Sala som var ute i världen i år. 
Gruppen diskuterade också behovet av att träffas mer än en gång per år, detta för att få en 
möjlighet att diskutera strategiska YE-frågor och se framåt. 
 
 
Oskarshamnslägret kommer att hållas även nästa år. Det kommer att bli två stycken läger, 
ett för deltagare upp till 48 år och ett för dem över 48 år. 
 
Australienungdomar kommer för att besöka oss även i år. Det kommer 9-11 st som kommer 
att vara i Sverige under perioden början av december till mitten av januari. Det finns för 
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tillfället värdfamiljer till 6-7 av ungdomarna. Känner ni någon som kan tänka sig att ställa upp 
så hör gärna av Er till undertecknad. 
 
 
 
 
Holsbybrunn 2004-10-21 
 
 
 
 
Hans Folkesson 
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GRO Håkan Johansson 
VGRO Lennart Lööv 
 
 
 
 
Lionsvänner! 
 
Efter många om och ännu flera men har jag äntligen fått tid att författa skrivelsen ang. 
narkotikakommitténs framtida vara eller icke vara. Efter ett i viss mån omtumlande RM där GR:s 
förslag till ny organisation inte fann gehör så har uppenbarligen de flesta distrikten beslutat att, i 
vart fall under ett försöksår, arbeta efter GR:S förslag. Detta är väl i ock för sig inget märkvärdigt 
eller konstigt, sådant har hänt förr. 
 
Men, och detta är ett viktigt men, den kommitté jag är vald till ordförande inom hänger f.n. helt i 
luften. Primo: finns den ? Secundo:: vad skall den göra och hur är det tänkt den skall arbeta ? 
 
Jag har varit involverad i Lions narkotikamommitté sedan 1999. Då GR inte vid något tillfälle har 
givit några riktlinker för kommitténs arbete och målsättning (av brist på intresse eller kompetens 
undandrar sig min bedömning) har kommittén följt de riktlinjer som tidigare funnits i vår 
handbok. Av någon anledning har dessa sidor redigerats bort i utgåvan 2003-2004. Huruvida 
denna bortredigering gjorts medvetet som ett led inför den omorganisation, vilken presenterades 
vid årets RM, eller ej undandrar sig min bedömning men att misstanken att så skulle vara fallet 
ligger svindlande nära. 
 
Av tradition har Lions arbete mot droger alltid hanterats som ett ungdomsprojekt och frågan är 
varför. Drogmissbruk är ett samhällsproblem och därmed inte lokaliserat enbart till ungdomar. I 
samband med RM diskuterades denna fråga, både vid arbetsgruppsmötena såväl som vid RM. 
Mitt förslag till GR var att Narkotikakommittén skulle vara en självständig kommitté och svara 
direkt under GR. Skälen till detta är flerfaldiga och låt mig här utveckla dem. 
 


1) Narkotikakommittén bör göras om till en drogkommitté. Narkotika är bara en del 
av misbruksproblematiken. Man kan inte se narkotika som ett isolerat fenomen – 
man måste inkludera alkohol, tobak, sniffning, mm. 


2) För att Lions skall få trovärdighet i detta arbete måste arbetet präglas av 
långsiktighet, kontinuitet. Man kan inte hålla på och byta befattningshavare i 
kommittén stup i kvarten. 


3) I Skåne har man under ett flertal år bedrivit ett framgångsrikt arbete i kampen mot 
droger. Distrikt S och SV har, tillsammans med Region Skåne och Polisen ett 
baskunskapsprogram för sjätteklassare (www.drog6an.nu). Drog6an har rönt 
mycket stort gensvar från lärare och tjänar som en ”dörröppnare” för Lions 
Questutbildningen. Det har tillika rönt ett fantastiskt massmedialt gensvar. Det kan 
framhållas att TV:s Sydnytt de två senaste åren har haft Drog6an som inslag i sina 
nyhetssändningar, Lions logo har legat i bild drygt 30 sekunder vid samtliga 
sändningar och, enligt mitt ringa förstånd, är detta väl så gott som en rikstäckande 
annonskampanj. Min målsättning är att försöka implementera detta program i flera 
distrikt. Detta tar tid. 
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4) Inom distriktet har vi lyckats etablera ett intimt samarbete med, förutom poli,s, tull, 
skola, länstrafik också Kommunförbundet. Även detta är något som man, utan 
större svårigheter, kan etablera över hela landet. Det kräver dock kontinuitet. 


5) Lions har en styrelseplats inom CAN ( Centralförbundet för Alkohol, Narkotika 
upplysning) Denna styrelsepost är mycket viktig för att profilera Lions på 
riksplanet. 


6) Lions narkotikakommitté genomförs i samarbete med Lions Quest. Inbjudna till 
dessa konferenser är olika auktoriteter inom drogbekämpning och syftet är att ge 
Lionsdeltagarna en helhetssyn på drogproblem och entusiasmera dem i deras 
arbete. 


7) Fortsätta och vidareutveckla de samtal som inletts med regeringens samordnare i 
narkotikafrågare, Björn Friis 


8) Fortsätta och vidareutveckla det samarbete narkotikakommittén har med 
Rikspolisstyrelsen, Generaltullstyrelsen och Svenska Narkotikapolisföreningen. 


9) Starta en tidskrift, finansierad via annonser, där Lions arbete mot droger 
presenteras och med medverkan av GRO, GR, Polis, Tull. 


 
Nu över till några frågor till er – tidigare har narkotikakommittén arbete finansierats via bidrag 
från klubbmedlemmar. GR tog (i Borlänge) en rekommendation att uppmana Lionsmedlemmar at 
ge 10:-/medlem och år till narkotikakommittén. Dessa bidrag har till största delen finansierat vår 
verksamhet. Vid utgången av detta budgetår fanns en hel del pengar på kommitténs konto och min 
fråga är – var i helskotta är dom nu ! 
 
Vill man vara självkritisk kan man konstatera att vi inte nått ut tillräckligt med vårt budskap inom 
Lions men kan också, som tidigare nämnts, konstatera att intresset för vårt arbete varit synnerligen 
ljumt från GR:s sida. Glädjande är dock att våra Lions ute i landet uppskattar vårt arbete desto 
mera. 
 
Avslutningsvis – låt oss ta lärdom av det som varit och inleda med att träffas för att diskutera hur 
ni har tänkt att dessa frågor skall hanteras i den eventuella nya organisationen och vi får utveckla 
våra tankar samt visa på olika finansieringsförslag, vilket inte minst är viktigt i sammanhanget. 
Skulle tillfälle för vidare diskussioner ställa sig svårt innan kommande GR-mötet hemställer jag 
att denna skrivelse tas upp på dagordningen vid GR-mötet och skulle min närvaro påkallas är jag 
givetvis beredd att infinna mig. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
För narkotikakommittén 
 
Sven Börjesson  Bengt Ljungqvist  Owe Håkansson 
MDNO   BMDNO  
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Från: Maud Nordell [maud.nordell@lions.se] 
Skickat: den 22 oktober 2004 12:29 
Till: 'kansli' 
Ämne: VB: Rapport från IT-gruppen 
  
  
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: Sune Karlsson [mailto:sk@stringenta.com]  
Skickat: den 20 oktober 2004 13:06 
Till: Jan-Erik Thoft; thelion@lions.se 
Ämne: Rapport från IT-gruppen 
  
Lägesrapport IT-gruppen oktober 2004 
Under arbetet med det nya medlemsregistret har vi fått kontakt med Stefan Sahlin, LC Lidköping. 
Stefan 40 år, färdigutbildad systemvetare sedan ca 1 år tillbaka. Han har familj och bor i egen villa i 
Lidköping. Han är arbetslös efter avslutad utbildning. Detta beror på en försämrad konjunktur för 
branschen samt begränsad tillgång på lämpligt arbete inom pendelavstånd. 
  
Jag har haft ett flertal kontakter och möten med Stefan och då kunnat konstatera att han har en 
lämplig utbildning och mycket goda förutsättningar för att skriva vårt nya medlemsregister.  
  
En egen utveckling blir för Lions del betydligt billigare än att anlita ett utomstående företag, även om 
detta skulle innebära fler mantimmar. Vi slipper overheadkostnader och inte minst mervärdesskatt. Det 
finns goda möjligheter att erhålla stöd om 350 kr per arbetsdag (innebär i så fall en kostnadsreduktion 
med ca 7 000 kr/månad). Stefans underlag för A-kassa uppgår idag till 17 800 kr per månad. En lön 
han har sagt sig vara nöjd med. Till detta kommer sociala avgifter och semesterlön. Lions skulle i så 
fall projektanställa Stefan för genomförande av projektet. En ungefärlig timkostnad blir totalt ca 165 kr 
utan stöd och 121 kr med stöd. 
  
För mig som ansvarig för projektet innebär detta givetvis också en betydande förenkling, då jag kan 
träffa Stefan för avstämningar på helger och slipper dessutom långa resor då avståndet till Lidköping 
endast är 13,5 mil. Det blir enklare och mycket billigare att justera ev. brister under arbetets gång, inte 
minst under testfasen. Stefan får ett mycket bra referensprojekt för en framtida anställning. 
  
Nackdelar 
Garantiåtagandet som vi kan kräva av ett företag.  
(I vårt nuvarande register var det inte mycket värt då leverantören gick i konkurs.) 
  
Tidsplan 
Specifikationen av databas-innehållet är klar. Arbetet inleds med att bygga upp databas-miljön och 
skriva systemdokumentationen. Härefter påbörjas kodarbetet av systemet. 
Beslutar GR att antaga förslaget innebär detta att vi bör ha systemet klart för testkörning under 
februari. Utvecklingskostnaden stannar runt 100 000–125 000 kr, inkluderande justeringsarbeten 
under testfasen samt resor. 
  
Testkörningen inleds med 10 -20 klubbar. När detta fungerar bra utvidgar vi successivt med ytterligare 
klubbar för att vara klara för full drift inför verksamhetsåret som startar 1 juli 2005. Troligen kommer 
inte alla klubbar komma igång direkt utan vi måste räkna med att detta sker successivt under hösten 
2005. Under testfasen startas integrationen med USA. 
  
Projektet kräver att vi startar en webplats för testkörningen. Denna måste innehålla de komponenter 
som krävs för den framtida driften. Detta innebär inledningsvis kostnader på ca 200 – 300 kr per 
månad inkl moms. Detta måste ske redan från projektets start. 
  
Systemet 
Det nya registret byggs i en MySQL Databas, programfunktioner byggs på standard som ingår i 
standardkomponenterna på ett normalt webhotell. Detta ger oss låga driftskostnader och 24 timmars 
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driftservice på webhotellet. (Se bifogad enkel skiss). MySQL Databasen är snabb, tål belastning och 
den ger inga licenskostnader. All systemadministration sker via webben. 
  
Utbildningsplan 
Distriktens IT-ansvariga kommer att kunna följa utvecklingsarbetet på web-platsen och inte minst bidra 
med synpunkter.  
Under mars 2004 genomförs utbildning av distriktens IT-ansvariga.  
Distriktens IT-ansvariga skall därefter organisera utbildningen i sitt distrikt. Inledningsvis måste minst 
en person utbildas för varje zon. Därefter utbildas IT-ansvariga i klubbarna. Alla nyckelpersoner inkl 
zoner bör vara utbildade innan det innevarande verksamhetsåret är slut. 
Att uppskatta utbildningskostnader är svårt, men en rimlig uppskattning ligger mellan 150 000 – 
250 000 kr totalt för distrikt, zoner och klubbar. 
  
  
  
Systemet skall vara pedagogiskt och innehålla hjälptexter i alla viktiga delar.  
Alla medlemsuppgifter registreras i klubbens månadsrapportering. (enklare och tydligare) 
  
Framtida underhåll 
Inget datasystem fungerar utan underhåll. Vi måste därför kalkylera med kostnader för 
vidareutveckling och underhåll av program och databaser. Detta krävs vilken metod man än väljer för 
att utveckla vårt nya register. En tumregel säger mig att det här är rimligt att kalkylera med minst 
20 000 – 25 000 kr i genomsnitt per år. Här kan det dock variera mycket kraftigt beroende på behov. 
Tänk på att registret faktiskt betjänar ca 15 000 medlemmar. 
  
Hemsidor 
Registret blir när det är klart en del av web-platsen www.lions.se . Det innebär att offentliga sidor 
kommer att hämta uppgifter om ex. våra klubbar direkt från databasen. Medlemmar kan inhämta 
uppgifter direkt från databasen om tjänstemän i inom distrikt och MD. Distriktens tjänstemän kan 
hämta uppgifter om klubbtjänstemän från databasen osv. Detta sker direkt genom funktionsanrop från 
hemsidorna på www.lions.se . Detta förenklar vår administration och vi behöver inte dubbelregistrera 
några uppgifter.  
  
Marknadsför www.lions.se 
Genom att tydligare använda vår webplats när vi också ut bättre med vårt budskap till såväl 
allmänheten som våra egna medlemmar. All medlemsinformation nås från web-platsen från såväl MD 
som det egna Distriktet. Inloggning sker till medlemssidan www.lions.se/medlem , där man finner MD:s 
medlemsinformation samt länkar till varje distrikt som ligger under egna kataloger som  ex 
www.lions.se/medlem/vg . 
  
De klubbar som är intresserade och kunniga att hålla egna hemsidor bör inbjudas att använda 
www.lions.se . Det betyder fler besök på web-platsen och därmed fler personer som får del av vårt 
gemensamma budskap. Detta kan ske på olika sätt, kostnaden bör vara mycket låg eller tom gratis för 
den enskilda klubben. En klubb kan använda en underkatalog ex. www.lions.se/hindas eller en 
subdomän www.hindas.lions.se . Viktigt är dock att detta blir enkelt att administrera och inte kräver 
stora supportinsatser från kontoret. Även ett distrikt kan på detta sätt hålla en offentlig sida för 
allmänheten om ett sådan behov finns, ex www.vg.lions.se eller www.lions.se/vg . Här bör vi diskutera 
lämpliga metoder och arbetssätt.  
Tänk om varje klubb i sina annonser och marknadsföring av aktiviteter också marknadsför vår 
webplats lions.se, det skulle innebära stort PR-värde till en mycket billig kostnad. 
  
  
För IT-gruppen 
Sune Karlsson 
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Offentlig sida 
(begränsad funktionalitet) 
  
- Allmän information  
- Kontaktinformation klubbar 
Exempel: 
Visa alla klubbar som ligger i 
västra götaland 
  
 


Medlemssida 
(Utökad funktionalitet 
efter inloggning) 
 
Särskild inloggning för  
administratörer 


Exempel: 
Hämta och presentera 
medlemsinformation 
  


Klass: Klubbar 
 
Funktion:  
Hämta 
förteckning 
lionsklubbar 


Klass: Medlem 
  
  
Funktion: 
Medlemslista en 
lionsklubb. 


Klass: Databaskommunikation 
(Information hämtas och skickas tillbaka 
till websidan) 
 
Funktioner: 
Klubbinfo 
Medlemsinfo 
M-rapport osv 


Html gränssnitt  
De sidor man kan 
se på Internet 


Affärsregler 
Här skapas de frågor 
som man vill ställa 
till databasen. 


Databas lager 
Hanterar all 
kommunikation med 
databasen 
  
Genomför (exekverar) 
de frågor som skapats i 
föregående lager 
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Policy för MDs hemsidor www.lions.se 
 
 
Administrationen av hemsidan för Lions Clubs International MD 101 handhas av 
MDkontoret. 
 
Befattningar: 
 Publisher – ansvarig utgivare avseende innehåll* och layout 
 
 Editors – informationsgivare  
 
 Webmaster – tekniskt ansvarig  
 
Ansvarsfördelning för MDs hemsidor på domänen www.lions.se: 
 Publisher innehas av informations/PR ansvarig på MD kontoret 
 Editors – kan variera beroende på undersida, kan ex.vara kommittéordförande. 
 Webmaster – innehas av kanslifunktionen på MD kontoret.  
 
Sidor som idag finns på www.lions.se är MD sidor samt sidor från olika kommittéer.  
 
 
För distriktens hemsidor respektive klubbar samt Lions Quest hemsidor ansvarar inte MD 
kontoret. Lions emblem, logotype, styrs av regler från LCI och att dessa efterföljs ansvarar 
kontoret för oavsett publiceringsplats.  
Distrikten, klubbar och Lions Quest rekommenderas att utse efter MDs organisation egen 
publisher, editors och webmaster. Lämplig Publisher på distriktnivå är distriktens PR 
ansvariga.  
 
* I ansvarsområdet ingår att se till att följande lagar och förordningar efterföljs: 
Tryckfrihetsförordningen (1949:105), PUL – personuppgiftslagen, Upphovsrättslagen vid ex 
publicering av bilder samt Yttrandefrihetslagen (1991:1469). Se http://rixlex.se 
Publisher utser editors.  
 
 
 
Bromma 18 oktober 2004 
MD kontoret Maud Nordell och Cynthia Lo 
 
 
 
GR har att fatta beslut om att: 
-Denna policy ska gälla tillsvidare 
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Lions tältprojekt Bring Quality to Life 


Aktivitet inom Katastrofberedskapen 


A. Tält 
Kommittén beslutar om inköp enligt avtal med SRV. 
Kommittén beslutar om leverans till katastrofområden tillsamman med SRV. 


B. Filtar 
SRV har tillgång till ett stort antal filtar från militären och civilförsvaret, som skall användas 
innan Lions beställer egna. 


C. Västar 
De ”tältansvariga” vid varje katastrofområde skall bära en väst, förslagsvis i samma blå färg 
som våra tält. Västen skall ha samma text och logon på ryggen som tälten. På vänster bröst 
texten Swedish Rescue Service Agency. Lions logo och texten TENT OFFICER på höger 
bröst. 
Kostnaden för dessa belastar katastrofberedskapens tältkonto. Antal per beställning: 50. 


Klubbaktiviteter 


1. Intern finansiering av tält 
Lionsklubben beslutar att finansiera ett eller flera tält för användning vid en katastrof där tält 
behövs. 
Med att betala in 5,000 kronor till ”tältkontot” erhåller klubben ett ”öronmärkt” tält som 
förses med ett donationsplakett vid uppmonteringen på katastrofplatsen. Dessutom utdelas ett 
donationsbevis. 


2. ”Försäljning” av tält till företag, alt. andra donatorer. 
Lionsklubben erbjuder företag eller privata personer att finansiera tält. I övrigt som ovan. 
Detta är ett sätt för Lionsklubben att vända sig utåt till företag och synas, göra PR för Lions. 


3 Köp av tält för klubbens marknadsföring/aktiviteter. 
Lionsklubben beslutar att köpa tält att användas vid sina aktiviteter och som PR. Tälten tas 
från lagret i Björröd, Landvetter. Då tillkommer kostnader för införtullning, moms, mm. 
Skall vi lägga på tex 500-1000.- som går till projektet? 
 
Lions Club Råda-Mölnlycke åtar sig att utfärda donationsbevis och plaketter för varje 
donation. 
Varje klubb/företag som finansierat ett eller flera tält skall omnämnas i The Lion. Detta 
sporrar även andra klubbar att delta. 
 
Från klubbaktiviteter inkomna medel kan användas vid inköp av nya tält. Beslutas av 
katastrofberedskapskommittén. 
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Lions som medföljer till Katastrofplatser 


I. Resan 
Resan sker tillsammans med SRV och på deras villkor 


II. Försäkringar 
 


III. Vistelse på katastrofplatsen 
 


IV. Uppgifter för Lions räkning 
 








PROJEKT MINIBUSS 
Är ett erbjudande som Lions fått och LC Burlöv har testat upplägget. 


I samband med teste har följande frågor ställts: 
 


 
1. Vad är projekt Minibuss ?  


Ett erbjudande om samarbete mellan ett kommersiellt bolag och en ideell förening. 
 


2. Vad är det kommersiella bolagets affärsidé ? 
Att sälja och producera reklam på minibussar, på ett nytt och för för reklamköparen 
flexiblet sätt, samt att låta ideella föreningar få disponera bussarna i sin ideella 
verksamhet. 
 


3. Varifrån kommer affärsidén? 
Närmast ifrån Danmark, lär även finnas en liknande Lion aktivitet på Jersey. 


 
4. Vilket är bolaget ? 


Emed europé Media AB beläget i Europas mitt nämligen Eslöv. 
 


5. Vem äger bolaget ? 
Bolaget är helt svenskägt och har ingen koppling med Danmark eller några andra länder. 
 


6. Varför har Lions fått detta erbjudande ? 
Lions är bara en av flera organisationer som fått detta erbjudande, men har idag en 
option på ensamrätt. 


 
7. Varför har Lions fått denna option ? 


Till skillnad från många andra svenska organisationer bedöms Lions vara en seriöst 
arbetande organisation, ”där allt kommer fram” och är rikstäckande. 
 


8. Kan Lions ingå ett kommersiellt avtal ? 
Ja, men i just Projekt Minibuss ingås inga kommersiella avtal mellan Lions och 
reklamföretaget. Den kommersiella transatkionen sker mellan reklamföretaget och 
reklamköparen.  
 


9. På vilket sätt skall då Lions samarbeta ? 
Lions kommer att få nyttja minibussen i sin ideella verksamhet. 
 


10 Vad kostar det för Lions ? 
Lions får ett månatligt driftsbidrag och betalar enbart den rörliga delen i samband med 
körning. 
 


11 Vad är det för minibuss ? 
Inledningsvis är det Peugeot. 
 


12 Vilken modell ? 
Standard 330 MH alternativt en 350 LH utrustad för att kunna rymma 4st rullstolar. 
 


13 Behöver man ha körkort för buss ? 
Nej, även pm det är en 9 personers buss behövs endast B-körkort. 







 
14 Vilken utrustning finns i bussarna ? 


Bussarna är förutom med standardutrustning utrustade med AC, automatväxel och radio. 
 


15 Kan man få vilken färg man vill ? 
Nej, bussarna måste vara ljusa (vita) för att kunna återge den applicerade reklamen på 
bästa sättet. 
 


16 Finns bussarna med gasdrift ? 
Inledningsvis levereras bara diesel, respektive bensin. 
 


17 Vem skall äga bussen ? 
Bussen ägs av reklamföretaget. 
 
Vem betalar bilskatten ? 
Reklamföretaget. 
 
Vem betalar försäkringen ? 
Reklamföretaget. 
 


18 Hur länge får Lions ha bussen ? 
I 5 år. 
 


19 Vad händer sedan ? 
Reklamen avslägnas och Lion klubben får behålla bussen som gåva från 
reklamföretaget. 
 


20 Blir det inte gåvoskatt ? 
Eventuell gåvoskatt betalas av reklamföretaget. 
 


21 Hur skall projektet finasieras ? 
Genom reklamförsäljning. 
 


22 Skall Lions sälja reklam ? 
Nej, det skall reklamföretagets personal göra. 


 
23. Får vem som helst köpa reklamplats ? 


Nej, inga politiska, religiösa, våld, sex, drog eller i övrigt annonser som av etiska eller 
av mot marknadsföringslagens skäl strider mot lagen får appliceras. Lions har rätt att 
neka annonser. 
 


24. Vad kostar reklamen ? 
Det finns en fast prislista, med pris beroende på storlek och placering. 
 


25. För hur lång tid köper man reklamplats ? 
Man bokar en plats för 5 år. 
 


26. Kan man köpa mer än 1 plats per buss ? 
Ja, självklart. 
 







27. Vem bestämmer vem skall erbjudas reklamplats på bussen ? 
Den lokala Lion klubben eller annan ideell förening tillställer reklamföretaget en lista på 
potentiella reklamköpare. 
 


28. Kan man få byta reklamtext under reklamperioden ? 
Ja, hur många gånger som helst, mot särskild avgift. 
 


29. Får Lions någon reklamplats på bussen ? 
För Lions räkning finns en frontplats reserverad, det är dock inget krav att utnyttja 
denna. 
 


30. Vad skall Lions betala för reklamplatsen ? 
Ingenting! (reklamvärde 10.000:-/år). 
 


31. Kan Lion-klubben ha fler är 1 buss ? 
Ja, under förutsättning att det finns reklamköpare på orten. 
 


32. Kan Lion klubb ha en buss tillsammans med annan klubb ? 
Ja, klubbar kan mycket väl ”samäga” en eller flera bussar. 
 


33. Till vad skall bussen användas ? 
Det står Lion klubben fritt att välja användningsområde. Krav ifrån reklamföretaget är 
dock att bussen användes i klubbens ideella verksamhet och ej kommersiellt. 
 


34. Hur gäller försäkringen ? 
Reklamföretaget tecknar för fordonet nödvändig försäkring, vilken på vanligt sätt 
kompletteras med generell gällande Lion-försäkring. 
 


35. Får fordonet nyttjas i annat land ? 
Ja, men skriftlig tillåtelse måste inhämtas ifrån reklamföretaget. 
 


36. Får man använda sig av Lion logotype eller Lions namn i projektet ? 
Lion organisationens stadgar och arbetsordning föreskriver att ingen person eller 
sammanslutning, förutom Lionklubbar och distrikt, får använda Lions namn eller 
emblem utan skriftligt tillstånd från den internationella styrelsen. I detta projekt 
använder ingen utomstående sig av Lion emblem eller namn. 
I de fall Lionklubben väljer att ha reklam på bussen, betraktas Lion logo som en del av 
en annons som ingår i en av klubben genomförd aktivitet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







 
 


CHECKLISTA PROJEKT LION MINIBUSS 
 
 
 


1. Lion klubben bestämmer sig för att säga ja till erbjudandet. 
 


2. Lion klubben bestämmer sig för användningsområde för bussen. 
 


3. Lion klubben bestämmer sig för Standardbuss alternativt rullstolanpassad  
buss. 


 
4. Lion klubben tillställer Emed Europe Media en lista över potentiella 


reklamköpare. 
 


5. Emed Europe Media administrerar reklamförsäljningen. 
 


6. Emed Europe Media arrangerar överlämnandet av bussen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







 
INNEHÅLLSDEKLARATION 


PROJEKT MINIBUSS HANDIKAPP 
 


Nedan följer en deklaration över vad som ingår i projekt Minibuss. 
 
1. Peugeot Boxer, diesel minibuss med standardutrurning 
2.  + extrautrustning: AC luftkonditionering, automatlåda, CD-radio, stänkskydd fram o 


bak 
3. Vinterhjul 
4. Skatt och försäkring 
5. Månatligt driftsbidrag till Lion klubben 
6. Enkel måltid för reklamköparna och Lionrepresentanterna i samband med mottagandet 


av minibussen. 
7. Diplom att överlämnas till reklamköparna. 
8. Fullständig äganderätt till minibussen efter 5 år. 
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Från: Rolf Grune [rolf.grune@spray.se] 
Skickat: den 14 oktober 2004 20:18 
Till: gro@lions.se 
Ämne: § 28 i klubbstadgan 
2004-10-14 
  
  
Guvernörsrådet 
  
  
Förslag till förtydligande av § 28 i klubbstadgan 
Klubbstadgan §28 har haft samma lydelse sedan årtionden tillbaka. Numera går det 
dock inte att finna någon motsvarighet i de internationella pragraferna.  
§ 28 i sitt första stycke är dock uppenbar "att klubben ej får begära medel från 
annan Lions Club". Det har dock blivit ganska vanligt att en klubb hittar på en 
försäljningsaktivitet, julskiva, julkort, adventskalender osv vilka erbjuds klubbarna i 
landet att rekvirera och i sin tur sälja. Hos en del klubbar kan det här väcka irritation 
och en känsla av att ett avsteg har skett mot "andan" i § 28. Detta kan undvikas om 
förslag till försäljningsaktivitet underställs guvernörsrådet för godkännande. 
Andra stycket i § 28 tolkar jag som att det gäller klubbövergripande aktivitet av större 
omfattning inom det egna distriktet (understruket här) och därför skall tillställas den 
egna distriktsguvernören före klubbens beslut. Motionsvägen står öppen för klubben 
när det gäller förslag om nationella projekt. 
Förslag 
§ 28 första stycket ändras enligt: Klubben får inte begära medel från annan Lions 
Club. Förslag om en försäljningsaktivitet som klubben vill skicka till samtliga klubbar 
skall först underställas guvernörsrådet för godkännande. 
  
Rolf Grune 
Stadgesekreterare 
 
 


Finns du på internet? Gör snabbsöket på Spray Sök! www.spray.se/sok 
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Jag kastar upp några tankar som ett förslag för NSR AU att arbeta med. 
 
 
1. 
Det finns idag inte en ordentlig hemsida på Internet som beskriver vad NSR är. NSR 
AU kan se till att detta sker och är klart inför NSR i januari 2005, där samtliga projekt 
finns med en kort information från respektive projekt. 


 
 
2. 
Det är mycket okänt vad NSR står för om man talar med klubbmedlemmar. För de 
som har arbetat på MD nivå är det helt klart. NSR AU kan se till att få fram en 
dokumentation av materialet på hemsidan som kan sändas ut till alla pågående 
guvernörer, vice guvernörer och gärna medlemmar i Word eller PDF format. Detta för 
att informera, informera... 
 
 
3. 
NSR AU skall se till att CC gruppen samt övriga blir informerade att det här finns en 
grupp som de har till förfogande med stor kapacitet och resurser med ackumulerade 
kunskaper i internationellt samarbete.  
 
 
4. 
Jag ser en fälla i organisationen som inte är reglerat i dokumentet. Koordination för 
vårt gemensamma nordiska projekt om hur MD IRD och NSR AU skall samarbeta? 
Det är ju MD IRD gruppen som arbetar fram förslagen på eventuella kommande NSR 
projekt. Hur gör NSR AU för att inte utföra samma arbete som MD IRD, var går 
respektive befattnings arbetsuppgifter. Hur sker det praktiska samarbetet här? 
 
Kjell Jonsson 
MD 101 – NSR AU ledamot 


NSR Projekt 1991 - 1992, Polen - Gorcow hem för barn med handikapp 


NSR Projekt 1992 - 1993, Uppehåll - inget projekt - förslag Rumänien men inställt. 


NSR Projekt 1993 - 1994, Estland - Keila SOS barnby 
NSR Projekt 1994 - 1995, Polen - Blachownia vårdhem 
NSR Projekt 1995 - 1996, Estland - skolatlas 
NSR Projekt 1996 - 1997, Ryssland - Friazino barnhem  


NSR Projekt 1997 - 1998, Uppehåll - inget projekt - träning av personalen på Friazino barnhem 


NSR Projekt 1998 - 1999, Uppehåll - inget projekt 
NSR Projekt 1999 - 2000, Lettland - Mentalsjukhuset 
NSR Projekt 2000 – 2001, Lettland - Gatubarnhem 
NSR Projekt 2001 - 2002, Rehabiliteringshem 
NSR Projekt 2002 - 2003, Rehabiliteringshem 
NSR Projekt 2003 - 2004, Maarja Village 





